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ZAPISNIK 
 

o radu 21. sjednice Gradskog vijeća Grada Nove Gradiške održane 4. lipnja 2024. u 
Gradskoj vijećnici Grada Nove Gradiške. 
 

Sjednicu je sazvala Dinka Matijević, mag.oec., predsjednica Vijeća.  
 
Sjednica je započela s radom u 10,05 sati. 
 

 Po završenom prozivanju Predsjednica Vijeća utvrdila je da je od ukupno 15 izabranih 
članica i članova Gradskog vijeća sjednici nazočno 15. 
 

Ivan Adžić, prof., Tomislav Bećirević, Zoran Gazibarić,  Jelena Kovre, mag.educ. art., 
Krešimir Kušenić, dr.med.vet., Dinka Matijević, mag.oec., dr. sc. Marija Mihaljević, Sandra 
Petrović Đanić, mag. oec., Ljiljana Ptačnik, prof., Marijan Radić, Ljepša Rakas-Vujčić, 
dr.med., Davorin Slišurić, dipl.iur., Sara Šefer, univ.mag.paed.et.mag.educ.hist. i Matej 
Zboril, mag.oec.. 

 
Ostali nazočni: Vinko Grgić, dipl.ing.arh., gradonačelnik, Borislav Vidošić, zamjenik 

gradonačelnika, Danijela Juranović, prof., ravnateljica Doma Kulture Nova Gradiška, Marija 
Bradašić Mikolčević, mag.educ.prim., ravnateljica Gradske knjižnice Nova Gradiška, 
Miroslav Pišonić, prof., ravnatelj Gradskog muzeja Nova Gradiška, Krešimir Knežević, tajnik 
Zajednice tehničke kulture Grada Nove Gradiške, Dario Pauković, ravnatelj Gradskog društva 
Crvenog križa Nova Gradiška, Marko Ćosić, dopredsjednik Saveza sportova Nova Gradiška, 
Mirela Kumić, predstavnica Javne vatrogasne postrojbe Nova Gradiška, Marijan Furić, 
dipl.ing.sig., direktor tvrtke Odlagalište d.o.o. Nova Gradiška, Tomislav Grašar, dipl.oec., 
direktor tvrtke Eko kong d.o.o. Nova Gradiška, Adam Đanić, mag.oec., direktor CEKOM-a 
Nova Gradiška, Davor Rukavina, direktor Vodovoda zapadna Slavonija, Zlatko Zebić, 
dipl.iur., v.d. pročelnika Stručne službe Grada, Ljiljana Ranisavljević, dipl.oec., v.d. 
pročelnica Upravnog odjela za financije, Tomislav Sigurnjak, dipl.ing.geodezije, v.d. 
pročelnika Upravnog odjela za komunalne djelatnosti, Maja Savi, mag.oec., voditeljica 
Odsjeka za EU fondove i projekte, kao i predstavnici sredstava javnog informiranja. 

 
Zapisnik je vodila Nela Bednarik, djelatnica u Stručnoj službi Grada. 
 

Verifikacija mandata 
 
DINKA MATIJEVIĆ, predsjednica Gradskog vijeća nakon što je pozdravila nazočne 

i utvrdila da je sjednici nazočan dovoljan broj članova Gradskog vijeća za pravovaljano 
odlučivanje: „Pozivam Predsjednika Mandatnog povjerenstva da podnese Izvješće o početku 
mirovanja mandata članici Gradskog vijeća Grada Nove Gradiške i početku obnašanja 
dužnosti zamjenice članice.“ 

 
KREŠIMIR KUŠENIĆ podnio je pojašnjenje uz Izvješće o početku mirovanja 

mandata Marije Bradašić Mikolčević, članice u Gradskom vijeću Grada Nove Gradiške i 
početku obnašanja dužnosti zamjenice Sandre Petrović Đanić. 

 
Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasajući 15 „za“, nitko „protiv“, bez 

„suzdržanih“ od glasovanja donijelo je 
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Z A K LJ U Č A K 

o početku mirovanja mandata članici Gradskog vijeća Grada Nove Gradiške 
i početku obnašanja dužnosti članice Gradskog vijeća 

 
 
DINKA MATIJEVIĆ: „Molim gospođu Sandru Petrović Đanić da prisegne na 

dužnosti članice Vijeća davanjem svečane prisege te nakon što pročitam tekst prisegne i 
izgovori „Prisežem“. 

„Prisežem da ću prava i obveze člana Gradskog vijeća Grada Nove Gradiške obavljati 
savjesno i odgovorno radi gospodarskog i socijalnog probitka Grada Nove Gradiške i 
Republike Hrvatske i da ću se obavljanjem dužnosti člana pridržavati Ustava, Zakona i 
Statuta grada i da ću štititi ustavni poredak Republike Hrvatske.“ 

 
SANDRA PETROVIĆ ĐANIĆ: „Prisežem.“ 
 
Nakon davanja prisege Vijećnica je istu potpisala. 
 
Predsjednica Gradskog vijeća nakon što je čestitala Sandri Petrović Đanić, upitala je 

članove Vijeća da li imaju primjedbi na Zapisnik o radu 20. sjednice Gradskog vijeća održane 
12. ožujka 2024..   

 
 Budući da primjedbi na Zapisnik nije bilo, Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške 

jednoglasno je usvojilo Zapisnik o radu 20. sjednice Gradskog vijeća održane 12. ožujka 
2024.. 

 
Zatim je Predsjednica Gradskog vijeća upitala članove Vijeća imaju li prijedloga za 

promjenu Dnevnog reda 21. sjednice, a kojeg su primili u Pozivu za sjednicu. 
 
Budući nije bilo prijedloga za promjenu Dnevnog reda Predsjednica Gradskog vijeća 

stavila je na glasovanje Prijedlog dnevnog reda. 
 
Gradsko vijeće glasujući 15 „za“,  nitko „protiv“, temeljem članka 85. stavak 3. 

Poslovnika Gradskog vijeća Grada Nova Gradiška – pročišćeni tekst („Novogradiški glasnik“, 
broj 7/22.) utvrdilo je sljedeći:  

 
D N E V N I     R E D 

 
1. Aktualni sat 
2. Prijedlog izmjena i dopuna Proračuna Grada Nove Gradiške za 2024.  

3. Prijedlozi izmjena i dopuna programa Grada Nove Gradiške za 2024.: 

a) gradnje komunalne infrastrukture 

b) održavanja komunalne infrastrukture  

c) osnovnoškolskog, srednjoškolskog i visokog obrazovanja 

d) razvoja civilnog društva 

e) javnih potreba u području socijalne skrbi 

f) dodatnih usluga u zdravstvu i preventivi 

g) predškolskog odgoja i obrazovanja 

h) promicanje kulture 
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i) organiziranja i provođenja zaštite i spašavanja 

j) utroška sredstava ostvarenih od prodaje, zakupa i promjene namjene 

poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske  

4. Izvješće o radu i financijskom poslovanju za 2023.: 

a) Doma kulture Nova Gradiška 

b) Gradske knjižnice Nova Gradiška 

c) Gradskog muzeja Nova Gradiška 

d) Turističke zajednice Grada Nove Gradiške 

e) Javne vatrogasne postrojbe Nova Gradiška 

f) Vatrogasne zajednice Grada Nove Gradiške 

g) Zajednice tehničke kulture Grada Nove Gradiške 

h) Gradskog društva Crvenog križa Nova Gradiška 

i) Saveza sportova Nova Gradiška 

5. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o  komunalnim djelatnostima na 

području  grada Nove Gradiške   

6. Prijedlog odluke o obavljanju dimnjačarskih poslova na području grada Nove 

Gradiške  

7. Prijedlog odluke o imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesiju za obavljanje 

dimnjačarskih poslova na području grada Nove Gradiške 

8. Prijedlog odluke o određivanju nagrade za rad članovima Vijeća srpske nacionalne 

manjine u gradu Nova Gradiška 

9. Prijedlog odluke o prodaji dijela kč.br. 3820/3 k.o. Nova Gradiška 

10. Prijedlog rješenja o razrješenju članice Odbora za izbor i imenovanja i imenovanju 

nove članice. 

 

Točka 1.  AKTUALNI SAT 

 TOMISLAV BEĆIREVIĆ nakon što je pozdravio nazočne kao i slušateljice i 
slušatelje, te čestitao je kolegici Sandri Đanić : „Prošli tjedan proslavili smo pedeset godina 
jedne gradske ustanove to je naš Gradski vrtić. Ovom prilikom koristim da im čestitam 
pedeset godina na izvrsnom radu, čestitke Ravnateljici, svim djelatnicima, stručnom osoblju i 
naravno posebno odgajateljicama koji odrađuju gotovo najveći dio posla.  

Imam dva pitanja za Gradonačelnika. Prvo možda i nije za Vas, siguran sam a nećete 
Vi odgovoriti, pitanje, tiče se Vodovoda zapadna Slavonija, ovdje je direktor. Moram reći da 
su naše građane vrlo neugodno iznenadili dosta poveći računi, dakle svjedoci smo inflacije, 
svjedoci smo povećanja, međutim, povećanje od sedamdeset posto, ne čini se baš korektno, 
pogotovo kad netko na nečemu ima monopol. Vi niste kao T-com, mi jedino kod vas možemo 
kupiti vodu i možemo jedino odložiti kod vas, odvesti je. Tako da mi iz Kluba Hrvatske 
demokratske zajednice smatramo da je to jedno veliko i neopravdano povećanje pa Vas 
molimo vaše obrazloženje zašto je došlo do toga?  

Drugo pitanje, početkom godine Vlada Republike Hrvatske donijela je Odluku o 
ukidanju prireza. Gospodine Gradonačelniče, donijeli ste Odluku zajedno s većinom u Vašem 
Gradskom vijeću da porez bude 22 %. To ste tad pravdali na jedan način činjenicom da ostati 
će te bez velike količine novaca, morati će te, neće se graditi, neće se moći financirati. Mi 
smo tad tvrdili da je suprotno, a sad tu našu tvrdnju potkrepljuje ovaj današnji rebalans. Dakle 
gotovo 1.346.000,00 i neki euro, da ja to malo pretvorim našim stanovnicima, to je gotovo 
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10.000.000,00 kuna ste uprihodili više nego što ste planirali. Dakle, nije sad ovdje riječ da je 
to nešto manje, da je Grad zakinut, a to je nešto direktno što je Vlada Republike Hrvatske 
omogućila da se svako kućanstvo, svačiji budžet malo amortizira, prilagodi na inflaciju, a mi 
smo im to uzeli. Dakle, sve jedinice lokalne samouprave u našem okruženju, nama ravne, čak 
i manje od nas su uvele 20 posto. To možda računajući ovisno o veličini plaća, ali uzeti neki 
prosjek,  to je jedno domaćinstvo 400,00 do 500,00 eura godišnje, mislim da je to dobra cifra, 
možda manje, ali možda bi to mogli vratiti našim građanima taj novac i porez staviti na 20 
posto.“ 
 

VINKO GRGIĆ nakon što je pozdravio nazočne, kao i slušatelje koji prate sjednicu: 
„Prvo pitanje ću prepustiti sa zadovoljstvom direktoru Rukavini. Nova Gradiška nije vlasnik 
te tvrtke, tek smo najveći dioničar s 42 posto i svih ostalih deset općina dolaze do tih sto 
posto, pa nije samo odluka Grada Nove Gradiške, već svih ostalih. To ćemo imati vjerojatno 
odgovor od našeg Direktora.  

Što se tiče prireza u pravu ste, došlo je do velikih povećanja poreza i sada s pravom 
gledamo što napraviti. Da li anulirati, smanjiti porez, što će biti vrlo aktualna tema, pogotovo 
sljedeće godine kada budu dolazili izbori, jer svi će nuditi, svaka politička opcija će igrati na 
tu kartu smanjenja poreza. Međutim, život nije tako jednostavan kao što se tako prikazuje. 
Morate razmišljati o nekim drugim stvarima, da su također porasli ogromni troškovi za neke 
konkretne projekte nije više ona jedinična cijena već znatno više. Mi ćemo imati rebalans na 
sljedećoj točki Dnevnog reda, nadam se da ćemo ga podržati, a u tom rebalansu će doći do 
povećanja plaća djelatnica i djelatnika Vrtića sa u prosjeku 32 posto, zaposlenicima Grada 25 
nekih posto i još Knjižnice na kraju krajeva. Čisto da vam navedem ako ste već spomenuli 
oko 1.000.000,00 ili 10.000.000,00 kuna, hajdemo se u kune vratiti. U Proračunu vam je kao 
što ste vidjeli izgradnja novog Vrtića. Mi smo prije godinu i pol dana kandidirali taj Vrtić, 
ozbiljno napravili procjene troškovničkih stavaka i zaključili da će to biti negdje oko 
7.500.000,00 kuna.  Međutim, kada smo napravili glavne projekte, izvedbene projekte, kad 
smo dobili točne stavke, kako već je i kada smo u to sve skupa ubacili ovaj nevjerojatan 
porast cijena i nedostatak izvođača, onda nam je trošak porastao na nekakvih 17.500.000,00 
gotovo 18.000.000,00 kuna. Da se vratim prvo na ovih 7.500.000,00 kuna, 7.500.000,00 
kandidirali smo Ministarstvu i oni su nam negdje oko 5.500.000,00, 5.700.000,00 rekli 
nepovratnih, to nam je bilo sjajno. Mi ćemo osigurati 2.000.000,00 milijuna kuna, a s druge 
strane oni će nam dati tih 5.000.000,00, 5.500.000,00. Međutim uz novu situaciju gdje  
pretpostavljam da ćemo doći do 17.000.000,00 kuna, nitko nam ne garantira da to neće biti 
20.000.000.00, Država neće sudjelovati niti lipe. Sad ako već govorimo o tih 10.000.000,00 
kuna koji smo dobili već i od poreza to ćemo preusmjeriti u gradnju Vrtića. Ako to ne 
napravimo, nema gradnje.  

Lijepo je vidjeti i ovo povećanje i naših plaća, kao i u Županiji i u Državi. Sada nam 
dolazi na naplatu kroz porez na dohodak, od čega živimo na kraju krajeva? Ali sada da smo 
ostali na 7.500.000,00 kuna, da su ovi projekti koji su tekući, a svi su probijeni, ne probijeni 
troškovnički već probijeni u natječaju, nemamo više cijene, ako kažemo nešto vrijedi sto, 
dobijemo sto dvadeset, netko ponudi sto devedeset, nitko ne nudi više sedamdeset. Onda se 
moramo snaći i taj novac jednostavno preusmjeriti u Vrtić. Kad izgradimo Vrtić, kad 
zadovoljimo onda ćemo ipak ići s nekim manjim apetitima za projekte, bit ćemo suzdržaniji 
tako da naše građane koji plaćaju porez na dohodak oslobodimo koliko budemo mogli“. 
 

DAVOR RUKAVINA nakon što je pozdravio nazočne u svoje osobno ime i u ime 
Vodovoda zapadne Slavonije: „Prije nego što konkretno odgovorim, koliko je to moguće na 
ovo pitanje vezano za povećanje cijena, moram samo nekoliko stvari prije toga reći za koje 
smatram da su jako bitne.  
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Jedna je, ne sad osobno, ali danas sam trebao biti u Zagrebu na konferenciji vezanoj za 
reforme vodnog gospodarstva. Jedna od najvažnijih reformi vodnog gospodarstva je 
okrupnjavanje isporučitelja vodnih usluga. Kao što je nekima ovdje poznato, vjerujem 
nažalost nije svima, a osobito našim sugrađanima, mi smo ostali jedno od 41 isporučitelja 
vodnih usluga na području Republike Hrvatske, a bilo nas je preko 160. Mi smo jedni od 
rijetkih koji nećemo doživjeti nikakve promjene u ovoj godini, svi drugi imaju ili pripajanje 
nekome ili se njima netko pripaja do kraja ove godine. Dakle, mi smo uspjeli održati se kao 
samostalni isporučitelj vodnih usluga, jedan od 41.  

Druga stvar, volio bih da malo konkretnije kažemo jednu činjenicu, a to je sada zaista 
već činjenica, da mi ne pamtimo kada smo zadnji put imali obavijest da voda koju mi 
isporučujemo nije za piće. Dakle šest godina mi kontinuirano radimo svake godine 365 dana u 
godini na način da nemamo prekida isporuka vode i da je svaki dan u svakom trenutku voda 
ispravna za piće.  

Treća stvar koju moramo ovdje reći je činjenica da je zakonodavnom regulativom 
Republike Hrvatske propisano da isporučitelji vodnih usluga moraju biti održiva poduzeća. 
Održivost poduzeća je funkcionalna i ekonomska. Mi smo jedan od rijetkih vodovoda u 
Hrvatskoj koji ne radi uz pomoć subvencija lokalne samouprave. Mi smo, istina, moram i to 
naglasiti ovdje što je Gradonačelnik rekao, jedan od rijetkih vodovoda koji nemaju većinskog 
vlasnika. Gotovo svi drugi vodovodi imaju jednog velikog većinskog vlasnika, to su u pravilu 
gradovi i ti gradovi pomažu vodovodima da ne dođe do značajnijih povećanja cijena na način 
da im subvencioniraju rashode na određeni način. Što se tiče ovog povećanja cijena do kojeg 
je došlo, meni je žao kada se barata paušalnim postocima, dakle povećanje cijena od 70 posto. 
Dakle, povećanje cijena od 70 posto ne postoji kao kategorija. Međutim, moram reći što je 
prethodilo ovoj situaciji da smo mi morali ići na povećanje cijena. Dakle, mi imamo nešto 
manje od 13.000 korisnika, 12.600 vodomjera. Od tih 12.600 vodomjera na preko 5500 
vodomjera u 10. mjesecu 2023. godine nema potrošnje i još točno 838 vodomjera koji imaju 
potrošnju od jednog kubika. To znači da mi imamo 50 posto korisnika koji troše nula ili jedan 
kubik. Dakle, vi morate znati da mi moramo biti spremni u svakom trenutku za svakog našeg 
korisnika. To vam je ona situacija u kojoj kad vi god zamislite da netko od ovih korisnika koji 
nema potrošnju dođe do toga da mu treba voda iz pipe, da će on otvoriti pipu i da će mu ići 
zdravstveno ispravna voda. Znači, mi smo za sve korisnike spremni 365 dana u godini, a 
nama 50 posto korisnika ne troši uopće vodu. To je što se nas tiče neodrživi sustav. Takav 
način funkcioniranja je plod povijesnih okolnosti u kojima mi živimo. Dakle, okolnosti u 
kojima mi nismo imali dobar i kvalitetan vodovod ili ga nismo imali uopće na dosta velikom 
području i ljudi su bili prisiljeni kopati bunare. Ne osuđujemo mi nikoga, mislim da se 
razumijemo, ja osobno, to su jednostavno okolnosti koje mi imamo kao, da tako kažem, 
povijesno nasljeđe u kojima su ljudi koji su radili kuće bili prisiljeni, da bi imali vodu, kopati 
bunare. On kad ima bunar on će koristiti vodu iz vodovoda kada nema vode u bunaru ili kada 
mu je ta voda u bunaru neispravna za piće. Znači, vrlo rijetko, neki uopće kroz cijelu godinu, 
neki povremeno, a mi cijelo vrijeme moramo održavati taj vodomjer, svakih pet godina 
baždariti, u pravilu deset ili petnaest godina mijenjati vodomjer, svaki mjesec obići taj 
vodovod i vidjeti da li je bilo promjena na stanju vodomjera kako bi mogli ispravno 
fakturirati. To je jednostavno dovelo do toga da smo morali razmišljati na koji način doći do 
toga da možemo normalno funkcionirati. Da bi izbjegli varijantu u kojoj poskupljuje voda 
svima, bili smo prisiljeni ići na povećanje fiksnog dijela. Zašto bi oni koji troše vodu, koji 
troše osam, deset, jedanaest kubika plaćali veću cijenu, zbog onih koji ne troše ništa. Samo da 
vam kažem, prosječna potrošnja po domaćinstvu u Republici Hrvatskoj, to je oficijelni 
podatak Vijeća za vodne usluge je 12,05 kubika. Kod nas u Vodovodu zapadne Slavonije 
prosječna potrošnja po domaćinstvu je dva kubika. S dva kubika mi jednostavno ne možemo 
funkcionirati. Razlog je upravo u ovome. Dakle, mi ne možemo osuđivati nekoga zato što ima 
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bunar, ali jednostavno u toj situaciji ili zato što je on negdje otišao van, pa dođe na godišnji 
odmor u svoj kraj, u svoju kuću i kada dođe u svoju kuću na godišnji odmor normalno 
očekuje kad otvori pipu da će mu ići zdravstveno ispravna voda i ići će. Mi cijelo vrijeme o 
tome moramo voditi računa. U našim kalkulacijama kad smo računali što to znači za nas da bi 
mogli održati se kao sustav, mi smo došli do zaključka da moramo povećati cijenu fiksnog 
dijela vode i cijenu fiksnog dijela odvodnje. Što to znači? Mi smo s cijene za vodu fiksnog 
dijela vode sa 2,20 povećali cijenu na 4,90. Što to znači? Samo za one koji ne troše vodu to je 
veliko povećanje. Za one koji troše vodu to je jako malo povećanje. Povećali smo cijenu 
fiksnog dijela odvodnje. Isto tako i tu smo cijenu digli na način da je s 0,93 ta cijena povećana 
na 2,00 eura mjesečno. To vam je povećanje cijene kada govorimo o onim računima za 4. 
mjesec moramo razgovarati o dvije stvari. Jedna je cijena vodnih usluga kakvu smo imali do 
sada, a drugo je pročišćavanje otpadnih voda, o tome ću u drugome dijelu. Znači mi ovdje 
govorimo o povećanju fiksnog dijela cijene 3,75 eura, samo toliko. Za onoga tko troši 12 
kubika to je povećanje od 13 posto, a to bi trebala biti prosječna potrošnja. To je samo znači 
povećanje od 13 posto. Za onoga tko ne troši vodu to je povećanje od  49 posto. Dakle,  uopće 
ne znam od kuda 70 posto?  

Što se tiče pročišćavanja otpadnih voda to je usluga koju mi sada isporučujemo našim 
građanima. Što ona znači? Ona znači jednostavno to da vi kada pustite otpadnu vodu ona 
mora biti pročišćena i pročišćena otići u naš recipijent, to je rijeka Sava. Ta usluga, taj posao 
strahovito puno košta. Ja vam samo moram reći da mi mjesečno otprilike samo za potrošnju 
struje i zbrinjavanje mulja, otprilike negdje  je to iznos od 30.000,00 eura samo za te dvije 
stavke i to u vrijeme kada imamo značajnu subvenciju Vlade Republike Hrvatske za 
električnu energiju. Kad taj iznos ne bude više takav i kad bude ta subvencija ili smanjena ili 
ukinuta, to će biti još puno više. Da ne govorim o svim drugim troškovima. To je jednostavno 
tako i mi s ovih 50 centi po kubiku moramo funkcionirati na način da pokrivamo svoje 
troškove.  

Ovdje sad još jednu stvar moram reći da se zna, mi nismo o tome ranije govorili jer 
nije to nešto što mi radimo i čime se mi bavimo, osim što prikupljamo novac i za hajdemo da 
tako kažemo, uvjetno rečeno Državu, mi naplaćujemo naknadu za korištenje i naknadu za 
zaštitu voda. To su dvije stavke koje su između svih onih koje imate na računu koje ne 
pripadaju Vodovodu. Mi ih ubiremo za Hrvatske vode i doznačujemo Hrvatskim vodama. Od 
1. 7. ove godine te dvije stavke se zahvaljujući Odluci Vlade Republike Hrvatske smanjuju za 
20 posto. To vam je negdje ušteda od 0,13 eura. Od 01. 01. 2025. Godine, naš uređaj za 
pročišćavanje otpadnih voda mora raditi kalendarsku godinu. Kroz kalendarsku godinu 
moramo dokazati da analiza otpadnih voda pokazuje da smo postigli efekte koje smo rekli 
kroz projekte izgradnje uređaja za pročišćavanje otpadnih voda da će biti učinjeni. Znači kad 
dokažemo svaki mjesec da nam je ta analiza onakva kakva je bila planirana, odnosno 
očekivana, ali kalendarska godina, ne godina dana od početka rada uređaja, naš uređaj je 
počeo raditi u 6. Mjesecu, od 6. mjeseca radimo, da se razumijemo, tek 1. 4. uvodimo cijenu 
pročišćavanja 2024.. Znači, od 6. mjeseca 2023.  mi radimo s uređajem i cijelo to vrijeme 
trpimo ovako velike troškove. Dakle, od 1. 1. 2025. godine imamo pravo na umanjenje 
naknade za zaštitu voda za 80 posto. Tih 80 posto je zato što pročišćavamo otpadnu vodu. 
Volio bih da upamtite svi skupa zajedno sa mnom, što to sada znači? Znači ova naknada za 
zaštitu voda će biti naplaćivana od svih onih kontinuirano koji ne pročišćavaju otpadnu vodu, 
a najava od strane Europske unije da bi ta naknada u smislu penalizacije bila značajno veća za 
one koji to neće raditi u nekoj budućnosti. To je upravo ono o čemu sam ja jednom i ovdje 
govorio na Vijeću da onaj tko ne iskoristi priliku sufinanciranja iz EU fondova i napravi 
uređaje jednog će trenutka biti prisiljen to napraviti iz vlastitih izvora jer će ga ove 
penalizacije kroz naknade za zaštitu voda jednostavno prisiliti da u takvu investiciju ide.  
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Što ovo sve skupa znači? Znači da će s ovim smanjenjima naknada  23 centa biti 
manje naknade što od 1. 7. ove godine, što od 1. 1. 2025. godine. To znači da onda ako ćemo 
realno gledati ona cijena pročišćavanja otpadnih voda od 50 centi neće biti 50 centi nego 27 
centi. Dakle, opet ponavljam povećanje cijena vodnih usluga je izuzetno visoko u postotku za 
one koji ne troše vodu. Meni je to žao ali to je jednostavno tako i to mora biti tako. Najmanje 
se osjeti na onima koji troše vodu.“ 

 
TOMISLAV BEĆIREVIĆ: „Dok ste Vi pričali i iznosili brojke dobio sam dva 

računa i moj je treći. Dakle, obitelji jednoj dole u Goranovoj sa 10,50 skočilo je 21,19, znači 
sto posto, dakle njih je troje, ne troše vodu. Ovdje imamo jedan račun 4,04, također ne troše 
vodu, skočilo je 7,80 to je gotovo sto posto. O mom osobnom primjeru mogu reći da smo 
imali oko devet, deset kubika prosječnu potrošnju, bilo je 17,00 eura, sada je 27,00 eura. To je 
nekih 65, 68 posto. Dakle nije to 13 posto.  

Poštovani Gradonačelniče, nekako smo najosjetljiviji na tu djecu. Dati ćemo mi za 
Vrtić i 20.000.000,00, međutim imali smo sjednice Gradsko vijeća dolje u staroj Vijećnici i 
tada smo imali nekakve projekte i tad je bio, poštovani Gradonačelniče problem Dječji vrtić. 
Sjećam se da sam kao papiga ponavljao Dječji vrtić i bazen i onda jednom, već Vam je bilo 
do vrh glave, rekli ste, pa kolega Bećireviću mi smo donijeli odluku da ćemo graditi Vijećnicu 
i gore mislim da je bio onaj zdravljak, a Vi kada budete gradonačelnik Vi pravite što hoćete i 
to je bilo tako, Vi ste donijeli političku odluku i gradili ste. Poštovani Gradonačelniče, da smo 
tada izgradili Vrtić kako ste sad rekli, da smo prije godinu i pol, koštao bi 7.000.000,00, sad je 
15.000.000,00. Da smo tada, poštovani Gradonačelniče, umjesto tog zdravljaka ove Gradske 
vijećnice za 6.000.000,00 napravili Vrtić, ne bi ga platili 17.000.000,00. Dakle, dolazimo do 
jedne činjenice da je odluka tada Vaše većine o gradnji nekih tad ne nužnih koje smo mi 
predlagali objekata i projekata, koštati će građane Nove Gradiške 10.000.000,00 kuna sad. 
Dakle, da smo tada napravili Vrtić ne bi to sad bila potreba i ne bi ga morali praviti po 
17.000.000,00. Ono što mi je žao, Grad Nova Gradiška u usporedbi sa mnogim lokalnim 
jedinicama samouprave gotovo nikakva sredstva, ništa nije, nikakve projekte ni staračke 
domove ni vrtiće, ni ništa za razliku od njih povukla iz nacionalnog fonda otpornosti i 
oporavka. To je isto što nas žalosti.“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Mi većinu projekata koje radimo, radimo, ono što sam rekao, sa 

sufinanciranjem određenih fondova. Kad se pojavio Fond za Vrtić onda smo kandidirali. 
Znači, ista stvar da smo ga radili sami to bi nas koštalo oko 10.000.000,00 kuna. To je projekt 
iz Nacionalnog plana oporavka i otpornosti.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ: Kolega, zadovoljni? I niste baš.“ 
 
LJILJANA PTAČNIK nakon što je pozdravila nazočne kao i slušateljice i slušatelje: 

„Ja bih se samo kratko u dvije, tri replike osvrnula na prethodnu raspravu iako nije po 
Poslovniku.  

Ovdje nas sad uvjerava da trošiti, paradoksalno trošiti više, znači plaćati manje, malo 
doista je nelogično i Vlada Republike Hrvatske učinila je sve na čelu s premijerom 
Plenkovićem da olakša život našim sugrađanima, između ostaloga od ukidanja prireza, preko 
značajnih subvencija do novih koeficijenata, a nekako se stječe dojam da se na lokalnoj razini 
čini sve da se ne učini ništa da naši sugrađani to doista i osjete.  

Ja imam dva pitanja. Jedno pitanje se tiče stanja protupožarne sigurnosti u gradu Nova 
Gradiška. Naime hidrantska mreža koja se sastoji od podzemnih i nadzemnih hidranata je li 
sva propisno označena, je li do svih tih hidranata podzemnih i nadzemnih osiguran neometan 
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pristup u slučaju, sreću smo imali do sada, nismo imali velikih požara, ali što bi to značilo u 
slučaju ugroze od požara. Znači hidrantske mreže, način označavanja.  

Drugo pitanje tiče se regulacije prometa, ja sam to već jednom i pitala, na križanju 
cesta Cvjetne, Frankopanske, Dieneševe i Ljubibratićeve, od kojih, da tri ceste jesu 
županijske, jedna je nerazvrstana, ali ta regulacija prometa je otežana pogotovo sada i zbog 
nepropusnosti ili zbog ne dobre dinamike propusnosti semafora pogotovo sada kada je sav 
promet iz Požege prema Zagrebu, odnosno autocesti usmjeren, pa gotovo kroz najuži centar 
grada. Nije li bilo prilika kada se radila značajna infrastruktura u Cvjetnoj ulici, to vam je ona 
ulica preko puta pekarnice Europa, da se razmisli možda u dogovoru sa Županijskim cestama 
o tome da se ta regulacija prometa i propusnost riješi možda kružnim tokom, a ako ne, onda 
svakako vidjeti što se može napraviti u propusnosti semafora. U vrijeme odlaska na posao i 
povratka s posla doista možete vidjeti i ovdje iz Gradske uprave da je kolona automobila i 
propusnost semafora izuzetno loša.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ: „Kolegice mogu li Vas malo zadržati. Mislim da je prilika sad 

dok ste tu za govornicom čestitati Gimnaziji i Vama na uvođenju novih programa u 
Gimnaziji, pa mislim da je važno da se to spomene u Aktualnom satu jer slijedi upiti i što je 
vrlo značajno za naš grad, Gimnaziju i buduće učenike.“ 

 
LJILJANA PTAČNIK: „Gospođo Predsjednice zahvaljujem na ovom pitanju. Ovo je 

pitanje bilo upućeno ne gradskoj vijećnici nego Ravnateljici Gimnazije Nova Gradiška. Da, 
Gimnazija Nova Gradiška je suradnjom svih svojih nastavnika i aktivnostima koje smo 
poduzimali uz podršku našeg osnivača Brodsko posavske županije i resornog Ministarstva 
znanosti i obrazovanja i mladih sada dobila suglasnost za izvođenje dva nova smjera, uz Opću 
gimnaziju to je Prirodoslovna gimnazija i to je Umjetnička gimnazija. Međutim, to je veliki 
uspjeh jedne škole koja je dobila program, koji se govorimo o Umjetničkoj gimnaziji, 
suglasnost na program koji se ne izvodi ni u jednoj drugoj javnoj odgojnoj obrazovnoj 
ustanovi. Ne govorimo o privatnoj gimnaziji u Zagrebu. To je jako dobro za naš grad, jer u 
našem gradu, a da ne budem rodno nekorektna, doista nedostaje zanimanja koji bi bili za onu 
populaciju i zanimanja koja se tiču pretežito, uz isprike, ženskih zanimanja. Jedno zanimanje 
Prirodoslovna gimnazija koja ima pojačan program zdravstvenih i prirodoslovnih predmeta, to 
je program pojačan iz biologije, kemije i fizike s laboratorijskim vježbama. Ovdje moram 
iskazati zahvalnost Gradu Novoj Gradiški koji su pomogli opremanju laboratorija, jer bez 
opremljenog laboratorija mi taj program ne bismo mogli izvoditi. Dobili smo suglasnost i za 
Umjetničku gimnaziju  koja pojačan program ima iz stranih jezika i umjetničkih predmeta i 
medijske kulture i pismenosti, što je u današnje vrijeme itekako potrebno posebno mladim 
generacijama. Ali nažalost zbog slabe demografske politike jedinica lokalne uprave, ja to vrlo 
ublaženo govorim, broj učenika osnovnih škola unatrag deset godina, a to valja čuti, je 
smanjen, dakle od jedanaest osnovnih škola ovog našeg područja, dvije Nova Gradiška i devet 
lokalnih škola, 2013., 2014. u tim školama je bilo 534 učenika osmih razreda. Ove godine iz 
osmih razreda će izaći 392 učenika, a iduće godine, dakle današnja generacija sedmih razreda, 
izaći će 307 učenika. Ako prosječni razredni odjel čini 20 do 22 učenika, lako je izračunati 
koliko je razrednih odjela na ovom širem prostoru, ja ne govorim samo o Novoj Gradiški, 
izgubljeno što je dosta žalosna slika demografske slike i ovog dijela Slavonije. Upravo zbog 
toga procijenjeno je na onim instancama koje su daleko pametnije od mene da mi trenutno u 
našem gradu nemamo većega zamaha za više od tri razredna odjela u Gimnaziji.  

Dakle Gimnazija Nova Gradiška, govorim o tome konkretno, upisat će, ima natječaj, 
dva razreda Opće gimnazije, jedan razred Prirodoslovne, ali u jednom razredu Opće gimnazije 
pojačano će se izvoditi upravo program putem izbornih nastava, fakultativnih nastava, 
projekata i ostalih aktivnosti, dakle pojačan program Umjetničke i Jezične gimnazije. 
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Hvala Vam na tom pitanju.“  
 
VINKO GRGIĆ: „S obzirom na protupožarnu sigurnost i hidrante, s obzirom na to da 

ne možemo u ovom trenutku dobiti sve informacije, ja ću naložiti svim službama koje se time 
bave, da dobijemo detaljan opis sveg kompletnog stanja, a nakon toga što dobijem odmah 
ćemo proslijedit, kako Vama i vašim vijećnicima. Znači dobit ćete pismenim putem.  

Što se tiče regulacije prometa. Slučajno ili ne, možda smo se i dogovorili, sutra u 
11,00 sati dolazi nam delegacija Županijske uprave za ceste iz Slavonskog Broda na čelu s 
direktoricom gospođom Oliverom Maglić gdje ćemo na stol staviti niz tema vezano upravo za 
županijske ceste, a jedan je upravo taj problem, ustvari cijeli potez koji je narušen i prometno 
zbog izgradnje i rekonstrukcije državne ceste Rešetari – Baćindol. Jednostavno cijela 
Požeština prolazi ovim prostorom, tom cestom, ne samo Požeština, već prolaze isto tako 
ogromni kamioni koji prevoze kamen iz kamenoloma i to u ogromnim količinama. Ja ako se 
naslonim na prozor, ako pogledam svake dvije, tri minute u ciklusu prolazi jedan ogroman 
kamion koji na kraju krajeva uništava tu cestu. Tako da ćemo sutra vidjeti i tu mogućnost. 
Iako smo mi to i prije analizirali za kružni tok koji je daleko prometno propusniji, problem je 
u tome što nemamo veliki radijus tamo. Sutra ćemo još to provjeriti i prokomentirati  i prvom 
prilikom ću Vas obavijestiti kako je prošlo.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ upitala je Vijećnicu je li zadovoljna odgovorima? 
 
LJILJANA PTAČNIK odgovorila je da je. 
 
MARIJA MIHALJEVIĆ nakon što je pozdravila nazočne: „Prvo pitanje se tiče 

Tržnice, takozvanog buvljaka. Mnogi postavljaju pitanje gdje se planira njen trajniji smještaj i 
uvjetima koji će odgovarati, a ne biti kao u Potočnoj i u to vrijeme kad postoje sigurnosti 
prometni rizici.  

Drugo pitanje je vezano za školsku djecu. Da li Grad planira za sljedeću školsku 
godinu sufinancirati dodatne školske materijale?“  

 
VINKO GRGIĆ: „Mi stvarno financiramo, uvijek imamo u Proračunu. Sad u ovom 

trenutku se radi, ustvari preko praznika ćemo ja mislim tristotinjak ormarića u prvoj osnovnoj 
napraviti. To smo završili u drugoj osnovnoj. Pomažemo u opremanju svih kabineta. Pomoći 
ćemo i za ova dva nova smjera. Na kraju krajeva i uvijek smo izdašni u tome. Kad dobijemo 
od njih mišljenje, kad dobijemo njihove zamolbe, onda ćemo proanalizirati, vidjeti što je u 
principu najbolje, pa ćemo na taj način i postupati. Znači uvijek određena sredstva u 
Gradskom proračunu su za škole. Kako za osnovne tako i za srednje škole.  

Što se tiče buvljaka, direktor Eko Konga je ovdje, s obzirom na to da je to pod 
njihovom jurisdikcijom, pa Vas molim da predložite, obavijestite, odnosno izložite našu novu 
ideju i naš novi prijedlog za uređenje tog prostora jer zaista ovo je bilo nekako na ho-ruk da 
ne idemo izvan negdje grada, da to bude tu, možda malo bliže. Međutim, evo prošlo je, 
direktor će reći rokove i sve ono što imaju kao planove za novi buvljak.“  

 
TOMISLAV GRAŠAR nakon što je pozdravio nazočne kao i slušatelje: „Što se tiče 

buvljaka ovo je bila privremena lokacija, naša ideja je da prebacimo buvljak u Vojarnu. Imali 
smo malu situaciju, u Vojarni je bilo puno granja od nevremena lani od 20. 7., uspjeli smo 
sanirati sve to granje, bili smo odlagali materijal rasuti prilikom rekonstrukcije Gundulićeve, 
Kožarske, Mlinarske, tako da smo i to uspjeli samljeti prije dva tjedna, firma iz Vinkovaca 
samljela sav taj materijal.  
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Počeli smo nasipati Pustare. Nasut će se još dionica od Male prema Ulici Braće Radić, 
tako da čim to očistimo sve, bager kombinirka već je pripremila površinu gdje je bilo granje, 
čim to očistimo ići ćemo sa preseljenjem buvljaka. Čekamo narednih mjesec - dva dana da bi 
to trebalo biti riješeno.“ 

 
MARIJA MIHALJEVIĆ postavila je pitanje iz vijećničke klupe, a vezano za novi 

Zakon o pokretninama i nekretninama. Da li Vojarna i taj prostor pripadaju jedinicama 
lokalne samouprave? Ne zna da li u tom pogledu su neke radnje poduzete?  

 
TOMISLAV SIGURNJAK nakon što je pozdravio nazočne: „Prije pet godina je 

Odlukom Vlade darovana Vojarna Gradu. S obzirom na to da nismo u mogućnosti legalizirati 
te objekte koje smo primili nelegalno, tražili smo prema Ministarstvu graditeljstva i 
upravljanje imovinom sastanak oko realizacije rokova koje ne možemo privesti po 
prvobitnom planu s obzirom da su nam objekti koje smo primili nelegalni. Tako da čekamo da 
nas prime na sastanak i da dogovorimo daljnju dinamiku.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ upitala je Vijećnicu je li zadovoljna odgovorima? 
 
MARIJA MIHALJEVIĆ odgovorila je da je. 

 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ nakon što je pozdravila nazočne kao i sve koji prate rad 

Gradskog vijeća: „Prvo pitanje je, to me dosta mladih roditelja koji žive u Kikićevom naselju, 
a rade u Bolnici su upozoravali da pitam na Gradskom vijeću kad bi se moglo malo bolje 
urediti dječje igralište u Kikićevom naselju.  

Drugo je možda više prijedlog nego pitanje, da li bi možda tvrtka Eko Kong ili Grad 
mogli eventualno iznaći sredstva da se nabave barem dva kontejnera na nivou grada u koji bi 
se odlagale pelene. Naime, upotrebom jednokratnih pelena kod djece, a sve više i kod 
odraslih, mislim da je to već problem njihovog odlaganja u miješani komunalni otpad ili gdje 
se to već baca?“   
 

VINKO GRGIĆ: „Poštovana Kolegice zahvaljujem na pitanju, nismo, ok, ali ja 
mislim da li smo mi proveli javnu nabavu za dječje igralište za opremu. nismo. To imamo u  
rebalansu. U stvari što je bilo? Vrtić je kandidirao za ozbiljna sredstva za novo dječje 
igralište, praktično nove sprave i to. Mi smo imali onih 200.000,00 kuna, uvijek spremnih za 
to, koji smo mislili za igralište u Kikićevom naselju. Međutim, što se događa? Oni su dobili 
sredstva dosta velika, ali moraju dati i dio. Onda smo mi taj dio prebacili njima, ali na ovom 
rebalansu ćemo vratiti i riješiti što se tiče Kikićevog naselja. Tako da to ide.  

Što se tiče kontejnera, Direktor, možeš reći nešto oko toga?“ 
 

MARIJAN FURIĆ nakon što je pozdravio nazočne: „Naime, pelene spadaju u 
miješani komunalni otpad. Ne postoji mogućnost recikliranja, tako da može ići u kante za 
miješani komunalni otpad. Mi možemo postaviti dva kontejnera, samo za pelene, ali to će ići 
u isti kamion kao i ostali otpad, tako da je to odgovor, jer to uistinu i jeste miješani komunalni 
otpad. Nije problem postaviti dva kontejnera od 1100 litara, ali opet ide u isti kamion.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ upitala je Vijećnicu je li zadovoljna odgovorom? 
 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ odgovorila je da je. 
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MARIJAN RADIĆ nakon što je pozdravio nazočne kao i slušatelje koji sjednicu 
prate putem radio prijenosa: „Imao bih dva pitanja za gospodina Gradonačelnika. Prvo pitanje 
odnosi se na takozvanu Ulicu Gajeva Jug. Vama je svima poznato da paralelno s Gajevom 
ulicom imamo jednu ulicu koja ide od Trga kralja Višeslava prema zapadu, prema 
Kovačevcu. Ta ulica danas se definira kao broj 97 a, b, c, d, e, f i tako dalje, pa pitam 
Gradonačelnika da li postoji mogućnost da ta ulica konačno dobije svoje ime. Često se dolazi 
do zabune. I kad idete na Trg kralja Višeslava, tražite broj 27, on vam je na početku negdje, a 
broj dva je možda tamo negdje na kraju. Sve je to zbrkano tamo u tome dijelu, da se napravi 
nekakav red.  

Koristim ovu priliku da Gradonačelnika zamolim da zbog naših slušatelja, da pojasni 
stanje investicija u ovome gradu. Prije svega mislim na komunalnu infrastrukturu, na 
rekonstrukciju cesta i svega ostalog. Vi znate da smo prošle godine imali četiri značajna 
objekta investicija u ovome gradu, pa je to bilo vidljivo svim građanima. Ovog trenutka koji 
žive na rubnim dijelovima grada, građani koji nisu upoznati, evolvirani u politiku, ne znaju 
ako ne prate sjednicu i ako nisu zapamtili kroz proračunska sredstva da li će biti i kada će doći 
na red njihova ulica, kada će doći na red njihova odvodnja i tako dalje.  

Molim Gradonačelnika da nam, ako može iscrpno objasni,, zbog naših slušatelja, u 
kojoj fazi je koja od ovih radnji.“  

 
VINKO GRGIĆ: „Ako ste shvatili, znači to je produžetak Radničke, najjednostavnije 

ispod Gajeve, ono novo naselje, Grad Nova Gradiška je imao niz, veliki broj parcela koje je 
prodao za mlade obitelji, vrlo povoljno, strašno povoljno. Ljudi su se uhvatili posla, izgradili 
kuće, evo uspjeli smo i neku infrastrukturu dovesti i sve ostalo. Sad je zaista taj dio grada 
hajmo reći novo naselje, s novim kućama, s novim uređenim okućnicama, ali bez asfalta, 
makadam, prašina i sve ostalo. Ja ću reći da smo mi u sadašnjem Proračunu osigurali 
293.000,00 eura i otvorili javnu nabavu, otvaranje ponuda će biti 12. 6.. Nakon toga kad 
potpišemo ugovor još mjesec dana, znači 7. i 8. mjesec kreće se u rekonstrukciju te ulice. 
Naravno da je dobro da ta ulica ima svoje ime, ne da kažu da su došli do x, y, da li je to uopće 
moguće. Ja i s ove govornice molim prvo vas gradske vijećnice i vijećnike, a isto tako sve 
naše slušatelje da nam slobodno pišu, neka nam daju nekakve prijedloge za naziv te ulice, a 
mi ćemo onda napraviti jedno povjerenstvo gdje ćemo zaista odlučiti da netko tko nosi to ime 
bude vrijedan ili vrijedna, na kraju krajeva.  

S druge strane ono što bih još rekao, odnosno odgovorio na pitanje o tekućim 
projektima za ovu godinu, napomenuo bih da smo imali dva završena, smatramo ih gotovima, 
odnosno ad acta projektima, to je Gundulićeva i Psunjska ulica. Uspjeli smo ih realizirati u 
vrijednosti od 433.000,00 eura. Projekti koji su sada u ovom trenutku u realizaciji je Kožarska 
ulica, šetnica uz Potočnu ulicu, atletska staza, rekonstrukcija nastavka Ulice Ive Petranovića i 
nogometni stadion s rasvjetom. U ovom trenutku svi su u određenim fazama realizacije. 
Ukupna njihova vrijednost je znači nešto preko 10.000.000,00 kuna. Ono što je sad u ovom 
trenutku u javnoj nabavi je Ulica sveti Vid, Odvojak ulice Gaja, o kojem sam sad malo 
spominjao, energetska obnova Društvenog doma i unutarnje uređenje nove Knjižnice. To je 
ukupna vrijednosti 1.141.000,00 eura za Ulicu svetog Vida smo već potpisali ugovor, Gajeva 
je 12. 6., energetska obnova Društvenog doma, otvaranje ponuda 18. 6.,  unutarnje uređenje 
27. 5. su otvorene ponude. U tijeku je pregled i ocjena svih ponuda, onda ćemo zaključiti 
ugovor  s najkvalitetnijim i najboljim ponuditeljem. 

Ono što nam preostaje do kraja ove godine, opet ovisi sve o dinamici naših prihoda, a i 
realizaciji drugih stvari, realizaciji prvenstveno javnih nabava koje su dugotrajne, iscrpljujuće, 
ali moraju takve biti. One će biti glavni uvjet s početkom određenih projekata. Ti projekti su 
most Prkos, zajedno s Hrvatskim vodama i Općinom Cernik, Ulica Prkos koju također 
moramo napraviti, sjeverni nogostup Kovačevac koji je malo više od jednog kilometra 
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pješačke staze, Cvjetni trg i zapadni dio i zapadni dio Kralja Tomislava, Dječji vrtić za koji 
očekujemo uskoro dobivanje građevinske dozvole i pokretanje javne nabave, nogostup u 
Teslinoj, ogradu gradskog groblja. Završni sloj kad budemo završavali ulicu Gaj novu ulicu, 
onda ćemo isto tako kao što smo kad smo završili Zrinskih onda smo u Lobinoj i 
Lanosovićevoj završili sa završnim slojem, koji nikada nije postavljen, samo je nosivi sloj, 
habajući nikad nije postavljen, pa smo ga stavili. Tako da kad budemo završavali ovu Ulicu 
Gaj, produžetak Gaj, ili produžetak Radničke, kompletno sve one ulice koje se vežu na Trg 
kralja Višeslava biti će asfaltirane i biti će novo uređene.  

Konačno imamo još i Posavsku ulicu. Sve skupa je to investicija od 11.373.000,00 
eura. Ipak su to brojke koje su ozbiljne brojke, koje završavaju u stvarnim realizacijama, ne u 
plaćama, ne u naknadama i nekim održavanjima, već u stvaranju novih vrijednosti za naš 
grad.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ upitala je vijećnika je li zadovoljna odgovorom? 
 
MARIJAN RADIĆ odgovorio je da je. 
                                                                                          
Budući više nije bilo vijećničkih pitanja i prijedloga Predsjednica Gradskog vijeća 

zaključila je rad po ovoj točki Dnevnog reda.         
 
 
Točka 2. PRIJEDLOG IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNA GRADA NOVE      
GRADIŠKE ZA 2024. 
 
 U ime predlagatelja uvodno pojašnjenje podnijela je Ljiljana Ranisavljević, dipl. oec., 
v.d. pročelnica Upravnog odjela za financije. 
 
 Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 

 
KREŠIMIR KUŠENIĆ u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste grupe birača nositelja 

Vinka Grgića: „Klub vijećnika je razmotrio Prijedlog izmjena i dopuna Proračuna i ovaj puta 
će to bez komentara prihvatiti jer nema smisla nešto komentirati kada se nešto dijeli, novci, tu 
nikada kraja komentaru. 

Samo jedna opaska kolegi Bećireviću, Vi ste ipak zadovoljni što je dobar dio toga 
prihoda, toga povećanja od poreza, znači kada se nešto oporezuje, nešto se i stvorilo.  

Klub vijećnika prihvaća Izmjene i dopune Proračuna Grada Nove Gradiške.“ 
 
LJILJANA PTAČNIK u ime Kluba Hrvatske demokratske zajednice: „Naravno, 

Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice razmatrao je Prijedlog izmjena i dopuna 
Proračuna i biti će protiv ovih izmjena. 

Razlozi su vrlo jednostavni, bili smo i protiv i kada se donosio ovaj Proračun i kao 
razloge iznijeli smo tada kao što ih iznosimo i sada, povećanje stope poreza koja je jedna od 
najvećih u Republici Hrvatskoj uz napomenu da je Hrvatska demokratska zajednica, vijećnici 
ovo pitanje o projekciji prihodovnoj nakon ukidanja prireza što i kako se planira, koliki će biti 
porez, dakle to je točno godinu dana unatrag smo postavljali i dovoljno na vrijeme ovo 
pitanje. 

Dakle, jedna od najvećih stopa poreza od 22 posto u Republici Hrvatskoj je dodatno 
opteretilo građane unatoč ukidanju te mjere prireza, a to se vidi i u povećanju prihoda i 
primitaka od preko 3.000.000,00 eura u Gradskom proračunu od čega je, to smo već nekoliko 
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puta čuli, 1.350.000,00 eura namaknuto upravo od poreza, a 119.000,00 eura od prodaje 
gradske imovine. 

To povećanje prihoda nije usmjereno prema rasterećenju roditelja vrtićke djece iako je 
ovim novim mjerama izmjene Proračuna predviđeno pomoć roditeljima u podmirenju cijene 
usluga Vrtića što vjerojatno znači, tako smo mi to iščitali, možda smo mi pogrešno iščitali da 
pojedini roditelji ne mogu plaćati cijenu Vrtića pa umjesto da se roditelji tjeraju u dug koji 
onda podmiruje Grad, zar ne bi bilo kud i kamo i kao demografska i kao socijalna mjera da se 
cijena Vrtića smanji. 

Objašnjenje bih molila, dakle na prihodovnoj strani, 105.000,00 eura smanjenje za NK 
Slogu, a imali smo prošle godine Izmjene i dopune Proračuna gdje smo govorili kao i mi, 
dakle Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice istaknuli sve za Slogu, tada je bilo riječ 
o postavljanju ako se ne varam, signalizacije semafora da smo za to glasali za izmjene, sada te 
izmjene vidimo da ovdje u ovim Izmjenama nema. 

Pitanje zašto nema energetske obnove Društvenoga doma nema, to je maknuto sa 
stavke iako bi Društveni dom trebao cjelovitu obnovu kao jedina sportska dvorana u našemu 
gradu. 

Na rashodovnoj strani tih 3.000.000,00 eura više-manje biti će utrošeno na 
usklađivanje plaća s novim koeficijentima što u svakom slučaju pozdravljamo, na materijalne 
rashode koji su takvi kakvi jesu, dakle, da, pozdravljamo kada plaće ljudima rastu ali nikako 
se ne možemo složiti da nema povećanja iznosa za stipendiranje učenika i studenata, posebno 
što ističemo kao potrebu u deficitarnim zanimanjima. 

Vidimo da nema povećanja izdvajanja u pomoći u području zdravstvene skrbi u kojoj 
se promiče kvaliteta života i promicanje jednakosti. Nije predviđeno povećanje pomoći za 
socijalnu samoposlugu, za civilnu zaštitu, za pomoć djeci i mladima slabijeg imovnog stanja, 
nisu povećane potpore za novorođeno dijete i to nekoliko puta, svaki puta kada se donosi 
Proračun ili Izmjene Proračuna o tome, na to upozoravamo kao jednu od vrlo bitnih i gorućih 
demografskih mjera. 

Tu smo sada čuli za Dječji vrtić, za Kikićevo naselje, ističemo da je Nova Gradiška 
„Grad prijatelj djece“, u vrlo malom iznosu se izdvaja za to prijateljstvo prema djeci i ono što 
nam posebno, iako to nije toliko velika stavka, bode u oči, ako ste pažljivo iščitali Prijedlog 
izmjena da se deratizacija i dezinsekcija i dezinfekcija povećavaju peterostruko, da s 
predviđenih 7.000,00 eura izdvajanja se podižu sa 29.500,00 eura na 36.500,00 eura 
deratizacija, kažem, a u isto vrijeme da za ove socijalne kategorije nema povećanja, meni ako 
i je za borbu protiv miševa i štakora, previše je.“  

 
IVAN ADŽIĆ: „Kao što vidimo predviđena su ulaganja u 2024. Izmjenama do 

8.000.000,00 eura i u tom dijelu istaknuti ću neke cifre koje se tu ističu. 
Adaptacija klupskih prostorija Sloge i nogometnog igrališta 585.000,00 eura, znači tu 

je tartan staza, semafori i tu se još spominje znači klupske prostorije, znači u tom dijelu 
500.000,00 puta osam to je oko 2.000.000,00 kuna, govorim cirka, znači da ne bude. Naravno 
izgradnja Dječjeg vrtića, 2.200.000,00, svi smo za izgradnju Vrtića u tom dijelu samo ću 
napomenuti da je na prošloj sjednici bilo „plakanja oko toga“ kako će se nadoknaditi, odnosno 
koliko novaca treba i tako dalje. U tom dijelu naravno da smo za izgradnju Vrtića i ta cifra se 
morala skupiti koliko god ta cifra bi bila. 

Kod ove sljedeće stavke naravno to je političko pitanje i možemo se slagati manje ili 
više. Kod ove sljedeće cifre koju na neki način politički ne podržavamo jer je riječ o velikoj 
cifri i mislimo da nije u ovom trenutku ta cifra od 2.000.000,00 eura potrebna za izgradnju 
bine, parkirališta i fontane koju ja uvijek spomenem na Trgu kralja Tomislava, 2.000.000,00 
eura puta kune koliko je to puno kuna u ovome smislu. 
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Dolaze onda javne površine 1.500.000,00 eura velika cifra i još jedna cifra koju 
moramo uzeti u obzir da je poskupilo sve i koliko god je to u ovom trenutku opravdano, 
opravdamo znači preseljenje Gradske knjižnice u novi prostor koji je tu preko puta, uređenje 
interijera, opremanje knjiga, valjda preseljenje knjiga i računalni programi, 327.000,00 eura, 
tri puta osam 2.000.000,00 kuna, možda to toliko dođe, ali cifra je stvarno dosta velika. 

Sve ostalo je negdje na granici tako da što se tiče ovoga, promjena koje su planirane u 
2024., ja osobno ću biti suzdržan.“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Kolegice Ptačnik, energetska obnova Društvenog doma s 

310.000,00 eura je stavljena u Proračun i javna nabava nam je u tijeku tako da to ide. 
Znači, kompletno idemo to do 9. mjeseca urediti da imate tjelesni kako treba. Znači, 

ide, znam da Vam je drago. 
Deratizacija, dezinfekcija i dezinsekcija imali smo državnu kontrolu, inspekciju koja je 

naložila da to moramo sve napraviti, to ćemo napraviti. 
Klupske prostorije NK Sloge, kolega Adžiću, sve što ste nabrojali, još ima i rasvjetna 

tijela, znači i s time završavamo praktično priču sa Slogom. 
Vrtić je, ja sam ga na početku objasnio pa ne želim se ponavljati ali na primjer želja i 

intencija Uprave na čelu s našom Ravnateljicom je bila da se konačno u tom novom Vrtiću 
stavi i centralna kuhinja, znači da se tu napravi, a više jer deficit je prostora u postojećim 
vrtićima i sama oprema za tu kuhinju košta preko 2.000.000,00 kuna. 

Uređenje centra grada, to je naša želja da završimo, međutim nismo krenuli u 
realizaciju zato što smo bili u HBOR-u gdje pregovaramo o mogućoj kandidaturi za novi 
oblik kredita gdje bi nam se između 40 i 45 posto povrata sredstava izvršilo. Evo, tako bi, 
inače bi već to u nekoj fazi i bilo na kraju krajeva. 

Knjižnicu s ovim novcima idemo završiti i završiti tu priču, tih 2.000.000,00 kuna će 
biti dovoljno za uređenje prostora i konačno da prebacimo tu Knjižnicu tamo i da oslobodimo 
prostor u Domu kulture tako za nove korisnike, tako i za školu, odnosno Fakultet sestrinstva i 
za Glazbenu školu i da njima bude komotnije. I ono što nitko nije komentirao ja ću, 
izglasavanjem ovog Proračuna ili ne, ako ste izglasali, velika stvar će dogoditi se našim 
djelatnicima kojim smo poravnali nekako plaće s tim državnim preporukama pa naši djelatnici 
će dobiti u prosjeku oko 25 posto veću plaću. To se ne odnosi na državne dužnosnike, mi 
ostajemo po starome do daljnjega, a što se tiče Vrtića, isto tako u prosjeku ima šest kategorija 
povećanja, odnosno šest kategorija plaća, u prosjeku je to nekih 32 posto. Govorim i o 
gradskim ustanovama, znači ljudi će doći do one nekakve svoje crkavice koju i zaista 
zaslužuju pa evo zato je ovaj Proračun toliko bitan i toliko velik na kraju krajeva. Ono što 
moramo znati isto tako veliki su pritisci sindikata vrtića na sve jedinice lokalne samouprave i 
mi smo među prvima potpisali ugovor, odnosno dogovorili i predložili ovim rebalansom da se 
uskladimo što nisam znao da smo među prvima i onda nam je Ravnateljica rekla na proslavi 
50 godina da možda smo prvi grad koji smo dogovorili se s vrtićima, dogovorili njihove 
koeficijente koji zaslužuju tako da opet smo da ne kažem vodeći u nekim stvarima koji se tiču 
socijalnih prava svih djelatnica i djelatnika tako da pri glasaju imajte saznanja i spoznaja da 
dižemo ovo sve skupa zbog tih ljudi koji rade, koji vrijedno rade kako tamo tako i ovdje.“          

 
 Budući se za raspravu više nitko nije javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 
Prijedlog na glasovanje. 
 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 9 „za“, 4 „protiv“, 2 „suzdržana“ 
od glasovanja na temelju članka 45. Zakona o proračunu („Narodne novine“, 144/21) i članka 
34. stavak 1. alineja 5. Statuta Grada Nova Gradiška – pročišćeni tekst („Novogradiški 
glasnik“ broj 7/22.) donijelo je  
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IZMJENE I DOPUNE 

Proračuna Grada Nove Gradiške za 2024. 
 
KLASA: 400-01/24-01/04 
URBROJ: 2178-15-01-24-3 
 
 (Izmjene i dopune Proračuna su prilog Zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 
 
 
Točka 3. PRIJEDLOZI IZMJENA I DOPUNA PROGRAMA GRADA NOVE 
GRADIŠKE ZA 2024. 
 

a) Gradnje komunalne infrastrukture 
 
Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
MATEJ ZBORIL nakon što je pozdravio nazočne u ime Kluba vijećnika Nezavisne 

liste grupe birača nositelja Vinka Grgića: „Klub vijećnika Nezavisne liste Vinka Grgića 
razmotrio Prijedlog izmjena i dopuna Programa gradnje komunalne infrastrukture za 2024. 
godinu, te će biti za.“ 

 
TOMISLAV BEĆIREVIĆ u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: 

„Mi smo na Klubu Hrvatske demokratske zajednice također razmotrili ovaj Program građenja 
komunalne infrastrukture, pa evo mi nemamo dojam da baš taj Program prati one stvarne 
potrebe, odnosno ono što doista treba u ovom trenutku građanima Nove Gradiške i mi ćemo 
biti protiv.“  

 
Budući se za raspravu više nitko nije javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 

Prijedlog na glasovanje. 
 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 9 „za“, 3 „protiv“, 2 „suzdržana“ 
od glasovanja na temelju članka 67. Zakona o komunalnom gospodarstvu („Narodne novine“ 
broj 68/18., 110/18. I 32/20.) i članka 34. stavak 1. alineja 2. Statuta Grada Nova Gradiška 
(„Novogradiški glasnik“ broj 7/22. – pročišćeni tekst) donijelo je  
 

IZMJENE I DOPUNE 
Programa gradnje komunalne infrastrukture  

u gradu Nova Gradiška 
 za 2024.  

 
KLASA: 363-02/23-01/11 
URBROJ: 2178-15-01-01-23-3 
 
 (Izmjene i dopune Programa su prilog Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 

 
 
b) Održavanja komunalne infrastrukture 

 
Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
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MATEJ ZBORIL u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste grupe birača nositelja Vinka 

Grgića: „Klub vijećnika Nezavisne liste Vinka Grgića razmotrio je Prijedlog izmjena i dopuna 
Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2024. godinu te će isti podržati.“ 

 
TOMISLAV BEĆIREVIĆ u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: 

„Mi smo također razmotrili i biti ćemo protiv. Ovdje na početku piše: „jedan od programa je 
specifična vremenske prilike koje su rezultirale većim aktivnostima uređenja javnih 
površina.“ Na konkretno bih volio znati na što se to misli.“ 

 
TOMISLAV SIGURNJAK: „To se odnosi u slučaju elementarnih nepogoda. Znači, 

taj trošak može biti, a ne mora, ali ga mi moramo planirati.“ 
 
TOMISLAV BEĆIREVIĆ: „Projekt informacija digitalizacija sustava pametna 

rasvjeta.“ 
 
TOMISLAV SIGURNJAK: „To je projekt koji smo mi prijavili na fondove 

Europske unije i dobili smo sufinanciranje od 95 posto za studiju i za projekt. U tom projektu 
bi se trebalo postaviti negdje mislim 80 kamera na stupove javne rasvjete za regulaciju i 
prometa i kontrolu ponašanja neprikladnog građana i tako.“  

 
Budući se za raspravu više nitko nije javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 

Prijedlog na glasovanje. 
 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 9 „za“, 4 „protiv“, 2 „suzdržana“ 
od glasovanja na temelju članka 72. Zakona o komunalnom gospodarstvu („Narodne novine“ 
broj 68/18., 110/18. i 32/20.) i  članka 34. alineja 2. Statuta Grada Nova Gradiška 
(„Novogradiški glasnik“ broj 1/18., 2/21., 2/22. i 7/22. – pročišćeni tekst) donijelo je  
 

IZMJENE I DOPUNE 
Programa održavanja komunalne infrastrukture  

u gradu Nova Gradiška za 2024. 
  

 
KLASA: 363-02/20-01/17 
URBROJ: 2178-15-01-21-7 
 
 (Izmjene i dopune Programa su prilog Zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 

 
 
c) osnovnoškolskog, srednjoškolskog i visokog obrazovanja 

 

Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
SANDRA PETROVIĆ ĐANIĆ nakon što je pozdravila nazočne, u ime Kluba 

vijećnika Nezavisne liste grupe birača nositelja Vinka Grgića: „Mi smo proučili Prijedlog 
izmjena Programa osnovnoškolskog, srednjoškolskog i visokog obrazovanja te je utvrđeno 
kako se to u biti odnosi na povećanje sredstava koja su namijenjena za izvanredni sveučilišni 
preddiplomski Studiji sestrinstva u Novoj Gradiški. Sredstva se povećavanju s 26.544,00 eura 
na 53.088,00 eura što posljedično dovodi do povećanja sredstava Programa osnovnoškolskog, 



 

17 
 

srednjoškolskog i visokog obrazovanja Grada Nove Gradiške pozdravljamo povećana 
ulaganja u visoko obrazovanje i Klub vijećnika Nezavisne liste grupe birača nositelja Vinka 
Grgića prihvaća predložene izmjene programa.“ 

 
LJILJANA PTAČNIK u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: 

„Naravno, Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice razmatrao je i ove izmjene 
Programa. Bez daljnjega povećavamo ulaganja u visoko, srednje, osnovno školstvo. Biti ćemo 
suzdržani jednostavno zato što nam je žao što konačno ne zaživi dakle Gradiška punim 
sveučilišnim plućima zbog Studija robotike. Znam da smo to postavljali nekoliko pitanja, taj 
Studiji robotike ima pa nema, bilo bi doista dobro i zbog naše Elektrotehničke i Ekonomske 
škole kada bi i taj Program u gradu zaživio.“ 

 
Budući se za raspravu više nitko nije javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 

Prijedlog na glasovanje. 
 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 11 „za“, nitko „protiv“, 4 
„suzdržana“ od glasovanja na temelju članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška 
(„Novogradiški glasnik“ broj 7/22. – pročišćeni tekst) donijelo je  
 

IZMJENE I DOPUNE 
Programa osnovnoškolskog, srednjoškolskog i visokog obrazovanja  

u gradu Nova Gradiška za 2024. 
  

 
KLASA: 550-01/23-01/01 
URBROJ: 2178-15-01-24-23 
 
 (Izmjene i dopune Programa su prilog Zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 

 
 

d) razvoja civilnog društva 

 

Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
SARA ŠEFER nakon što je pozdravila nazočne u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste 

grupe birača nositelja Vinka Grgića: „Klub vijećnika Nezavisne liste Vinka Grgića razmotrio 
je izmjene Programa razvoja civilnog društva Grada Nove Gradiške za 2024. godinu i biti će 
za.“ 

 
LJILJANA PTAČNIK u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: 

„Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice biti će suzdržan.“ 
 
Budući se za raspravu više nitko nije javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 

Prijedlog na glasovanje. 
 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 11 „za“, nitko „protiv“, 4 
„suzdržana“ od glasovanja na temelju članka 34. stavak 1. podstavka 2. Statuta Grada Nova 
Gradiška – pročišćeni tekst („Novogradiški glasnik“ broj 7/22.) donijelo je  
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IZMJENE I DOPUNE 
Programa razvoja civilnog društva  

Grada Nove Gradiške za 2024.  
 
KLASA: 550-01/23-01/01 
URBROJ: 2178-15-01-24-24 
 
 (Izmjene i dopune Programa su prilog Zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 

 
 

e) javnih potreba u području socijalne skrbi 

 

Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
SARA ŠEFER u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste grupe birača nositelja Vinka 

Grgića: „Klub vijećnika Nezavisne liste Vinka Grgića razmotrio je Izmjene i dopune 
Programa javnih potreba u području socijalne skrbi Grada Nove Gradiške za 2024. godinu i 
biti će za.“  

 
LJILJANA PTAČNIK u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: 

„Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice naravno da je razmatrao i ovaj Prijedlog 
izmjena i dopuna. Iz već ranije navedenih razloga kada smo govorili o Gradskom proračunu, 
biti ćemo suzdržani.“ 

 
Budući se za raspravu više nitko nije javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 

Prijedlog na glasovanje. 
 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 11 „za“, nitko „protiv“, 4 
„suzdržana“ od glasovanja na temelju članka 34. stavak 1. podstavka 2. Statuta Grada Nova 
Gradiška – pročišćeni tekst („Novogradiški glasnik“ broj 7/22.) donijelo je  
 

IZMJENE I DOPUNE 
Programa javnih potreba u području socijalne skrbi  

Grada Nove Gradiške za 2024. 
  

 
KLASA: 550-01/23-01/01 
URBROJ: 2178-15-01-24-25 
 
 (Izmjene i dopune Programa su prilog Zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 

 
 
f) dodatnih usluga u zdravstvu i preventivi 

 

Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
SARA ŠEFER u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste grupe birača nositelja Vinka 

Grgića: „Klub vijećnika Nezavisne liste Vinka Grgića razmotrio je izmjene Programa javnih 
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potreba u području dodatnih usluga u zdravstvu i preventivi Grada Nove Gradiške za 2024. 
godinu i biti će za.“  

 
LJILJANA PTAČNIK u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: „Kao 

i po prethodnoj točki, Klub vijećnika razmatrao je prijedlog ovih izmjena. Iz ranije navedenih 
razloga biti ćemo suzdržani.“ 

 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „Ovo povećanje ja za razliku od kolegice podržavam jer 

mislim što se tiče ove dezinsekcije i deratizacije da stvarno treba tu dosta sredstava ne samo 
zbog komaraca nego i zbog ovih miševa i štakora kojih na Urijama nažalost ima dosta. Tako 
da malo možda da službe isto to malo više tu deratizaciju po Urijama provedu jer baš se vide.  

Žao mi je što je ono ukinuto onih nekih 100.000,00 kuna što je bilo za našu Bolnicu, to 
nisu neka velika sredstva u odnosu na ovaj Proračun, bilo bi dobro da su ostala.“ 

 
VINKO GRGIĆ: „To se je zvalo „covid“ sredstva.“ 
 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „Sad neka se zovu ne covid sredstva.“ 
 
VINKO GRGIĆ: „Predložite na sljedećem Proračunu.“ 
 
Budući se za raspravu više nitko nije javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 

Prijedlog na glasovanje. 
 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 11 „za“, nitko „protiv“, 4 
„suzdržana“ od glasovanja na temelju članka 34. stavak 1. podstavka 2. Statuta Grada Nova 
Gradiška – pročišćeni tekst („Novogradiški glasnik“ broj 7/22.) donijelo je  
 

IZMJENE I DOPUNE 
Programa javnih potreba u području dodatnih usluga u zdravstvu i preventivi  

Grada Nove Gradiške za 2024. 
  

 
KLASA: 550-01/23-01/01 
URBROJ: 2178-15-01-24-26 
 
 (Prijedlog izmjena i dopuna programa su prilog Zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 

 
 

g) predškolskog odgoja i obrazovanja 

 

Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
JELENA KOVRE nakon što je pozdravila nazočne u ime Kluba vijećnika Nezavisne 

liste grupe birača nositelja Vinka Grgića: „Kratko i jasno, Klub je proučio prve Izmjene 
Programa predškolskog odgoja i obrazovanja Grada Nove Gradiške za 2024. godinu.  

Obzirom da je to već bila tema danas na sjednici znamo zbog čega dolazi povećanje i 
mislim da bez obzira što se ovdje ne slažemo često oko nekih stvari da ćemo se zbilja složiti 
svi da je ovo nešto prekrasno i da je potrebno i da se radujemo svi tome Vrtiću tako da evo, 
mi ćemo ovo podržati.“ 
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LJILJANA PTAČNIK u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: 
„Dakle, Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice naravno da je razmatrao i ovaj 
Prijedlog izmjena i dopuna Gradskoga proračuna i iz ranije navedenih razloga, prije svega što 
smatramo da bi sufinanciranje cijene Vrtića trebalo biti u izdašnijoj i značajnijoj mjeri, biti 
ćemo suzdržani. Ništa protiv Vrtića, ali naši razlozi su poznati.“ 

 
Budući se za raspravu više nitko nije javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 

Prijedlog na glasovanje. 
 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 11 „za“, nitko „protiv“, 4 
„suzdržana“ od glasovanja na temelju članka 34. stavak 1. podstavka 2. Statuta Grada Nova 
Gradiška – pročišćeni tekst („Novogradiški glasnik“ broj 7/22.) donijelo je  
 

IZMJENE I DOPUNE 
Programa predškolskog odgoja i obrazovanja Grada Nove Gradiške 

 za 2024.  
 
KLASA: 550-01/23-01/01 
URBROJ: 2178-15-01-24-27 
 
 (Izmjene i dopune Programa su prilog Zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 

 
 

h) promicanje kulture 

 

Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 

JELENA KOVRE u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste grupe birača nositelja Vinka 
Grgića: „Što se tiče izmjena Programa promicanja kulture Grada Nove Gradiške Klub je 
proučio i naravno moram naglasiti da se opet jako veselimo i toj Gradskoj knjižnici koja će 
biti uređena i preseljena, sve je jasno i sve ćemo podržati.“ 

 
LJILJANA PTAČNIK u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: 

„Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice naravno razmatrao je ove Izmjene i dopune i 
mi ćemo podržati Prijedlog ovih izmjena i dopuna.“ 

 
Budući se za raspravu više nitko nije javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 

Prijedlog na glasovanje. 
 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 15 „za“, nitko „protiv“, bez 
„suzdržanih“ od glasovanja na temelju članka 34. stavak 1. podstavka 2. Statuta Grada Nova 
Gradiška – pročišćeni tekst („Novogradiški glasnik“ broj 7/22.) donijelo je  
 

IZMJENE I DOPUNE 
Programa promicanja kulture Grada Nove Gradiške za 2024. 

  
 
KLASA: 550-01/23-01/01 
URBROJ: 2178-15-01-24-28 
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 (Izmjene i dopune Programa su prilog Zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 
 
i) organiziranja i provođenja zaštite i spašavanja 

 

Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
ZORAN GAZIBARIĆ nakon što je pozdravio nazočne u ime Kluba vijećnika 

Nezavisne liste grupe birača nositelja Vinka Grgića: „Klub vijećnika Nezavisne liste Vinka 
Grgića pregledao je dostavljene materijale. Što se tiče izmjena Programa organiziranja i 
provođenja zaštite i spašavanja Grada Nova Gradiška za 2024. godinu, kao takve ćemo i 
prihvatiti.“ 

 
LJILJANA PTAČNIK u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: 

„Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice naravno razmatrao je i ovaj Prijedlog 
izmjena, biti ćemo suzdržani, ne što imamo bilo što u onom području usklađivanja plaća. Tek 
imamo jedno pitanje, opet se tiče stanje protupožarne sigurnosti naših građana i pitanja što je 
s protupožarnim auto-ljestvama koje su izdane uporabe negdje oko deset godina. Planira se 
nabavka novih ili popravak ovih koje su neispravne?“ 

 
Budući se za raspravu više nitko nije javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 

Prijedlog na glasovanje. 
 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 11 „za“, nitko „protiv“, 4 
„suzdržana“ od glasovanja na temelju članka 34. stavak 1. podstavka 2. Statuta Grada Nova 
Gradiška – pročišćeni tekst („Novogradiški glasnik“ broj 7/22.) donijelo je  
 

IZMJENE I DOPUNE 
Programa organiziranja i provođenja zaštite i spašavanja  

Grada Nove Gradiške za 2024.  
 
KLASA: 550-01/23-01/01 
URBROJ: 2178-15-01-24-29 
 
 (Izmjene i dopune Programa su prilog Zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 

 
 

j) utroška sredstava ostvarenih od prodaje, zakupa i promjene namjene 
poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske 

 
Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
KREŠIMIR KUŠENIĆ u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste grupe birača nositelja 

Vinka Grgića: „Klub vijećnika Nezavisne liste Vinka Grgića razmotrio je ovaj Prijedlog 
izmjene i dopune Programa korištenja sredstava ostvarenih raspolaganjem poljoprivrednim 
zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske na području grada Nova Gradiška za 2024. 
godinu i podržati će.“ 

 
LJILJANA PTAČNIK u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: 

„Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice razmatrao je i ovaj Prijedlog izmjena i biti 
će suzdržan.“ 
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   Budući se za raspravu nije više nitko javio Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 
Prijedlog na glasovanje. 
 

Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 11 „za“, nitko „protiv“, 4 
„suzdržana“ od glasovanja na temelju članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška, pročišćeni 
tekst („Novogradiški glasnik“ broj 7/22.) donijelo je   
 

IZMJENE I DOPUNE 
Programa utroška sredstava ostvarenih od prodaje, zakupa i promjene namjene 

poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske za 2024.   
  
 

KLASA: 945-01/23-01/36 
URBROJ: 2178-15-01-24-06 
 

(Izmjene i dopune Programa su prilog Zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 
 
 

 
Točka 4. IZVJEŠĆE O RADU I FINANCIJSKOM POSLOVANJU ZA 2023.: 
 

a) Doma kulture Nova Gradiška 

 

Predsjednica Gradskog vijeća pozdravila je ravnatelje ustanova te otvorila raspravu. 
 
JELENA KOVRE u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste grupe birača nositelja 

Vinka Grgića: „Naš Klub je proučio Izvješće o radu i financijskom poslovanju Doma kulture 
Nova Gradiška i ja ni malo skromno dolazim s velikim pohvalama. Hvala Ravnateljici što 
obavlja posao kakav obavlja, svatko tko se potrudio otvoriti stranicu 39. Izvješća mogao je 
vidjeti koliko sadržaja Dom kulture održava, čime se sve bave i da je zapravo to što rade 
fenomenalno i mi ćemo kao takvo podržati.“  

 
MARIJA MIHALJEVIĆ u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: 

„Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice razmotrio je Izvješće o radu i financijskom 
poslovanju Doma kulture sada kako slovi po novome. Naravno da se vidi da djeluje kroz vrlo 
širok spektar programa, pa kako sami navode u Izvješću da kontinuirano rade na kulturnom 
razvoju svih uzrasta žitelja Nove Gradiške. Neću navoditi sve sadržaje, doista je impresivan 
broj i sve je vrlo transparentno, a u financijskom poslovanju se sve poslovalo unutar 
planiranih sredstava. Za pohvaliti je svakako konstantno nastojanja na prijave na određene 
natječaje, tu je najviše Ministarstvo kulture i medija, 23.000,00, to je stalno u sustavu, to je 
tona programa, zatim donacije 12.000,00, suradnja s drugim partnerskim ustanovama i tako 
dalje pa tako za svoju djelatnosti kreiranja programa koji su postali vrlo prepoznatljivi u 
Gradiški i okolici. 

Sve pohvale Ravnateljici i timu, čestitam, tako da Klub vijećnika podržava Izvješće o 
radu.“  

 
Budući se za raspravu nije više nitko javio Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 

Izvješće na glasovanje. 
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Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 14 „za“, nitko „protiv“, bez 
„suzdržanih“ od glasovanja na temelju članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška 
(„Novogradiški glasnik“ broj 7/22. – pročišćeni tekst) donijelo je   
 

Z A K LJ U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju  

Doma kulture Nova Gradiška za 2023.  
 

KLASA: 402-03/24-04/01 
URBROJ: 2178-15-01-24-04 
 

(Izvješće je prilog Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
  
DINKA MATIJEVIĆ: „Ja vam također čestitam. Hvala Vam na svim ovim 

kulturnim događanjima i kojima nas uveseljavate i želim uspjeha u daljnjem radu naravno 
Vama i svim djelatnicima Doma kulture.“ 

 

b) Gradske knjižnice Nova Gradiška 

 

Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
JELENA KOVRE u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste grupe birača nositelja 

Vinka Grgića: „Klub je proučio Izvješće o radu i financijskom poslovanju Gradske knjižnice 
Nova Gradiška za 2023. godinu. Iz Izvješća se da iščitati da Gradska knjižnica i dalje revno i 
vrijedno održava svoje programe po kojima je i poznata, privlači veliki broj posjetitelja svih 
godina i da ovaj sada projekt preseljenja, odnosno sredstva koja su dobili od Ministarstva i 
sada i od Grada da će to zaista još dići cijelu tu priču na jednu novu razinu tako da mi smo 
zadovoljni i podržavamo.“ 

 
MARIJA MIHALJEVIĆ u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: 

„Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice razmotrio je Izvješće o radu i financijskom 
poslovanju Gradske knjižnice Nova Gradiška. Naravno, moram na samom početku 
napomenuti da Knjižnica doista djeluje već dugi niz godina u neprikladnim uvjetima s 
nedovoljno kadrova tako da Plan koji je imala prošle godine je uspješno realizirala i u tom 
pogledu oni imaju neke nove projekte i dakako da želim da i dalje nastave kroz različite svoje 
programe koje oni navode je knjižnu, edukativnu, informatičku, kulturnu djelatnost i tako 
dalje. 
 U financijskom poslovanju sve je transparentno i vidljivo, no ono što svakako želim 
kao i moja kolegica da konačno svi budemo ponosni na uvjete rada naše Knjižnice. Ja se toplo 
nadam da stara NAMA, da će Knjižnica imati i prizemlje i prvi kat jer parcijalna rješenja 
jednoga kata bez dizala neće nikome pomoći, evo ja ću navesti slučaj Muzeja, imamo zgradu, 
ali nemamo prostora za depoe, pa evo svima na neki način napomena da idemo ka 
kompletnom rješenju, a Knjižnici i svim njihovim djelatnicima želim bolje dane i evo Klub 
vijećnika Hrvatske demokratske zajednice prihvaća Izvješće o radu i financijskom 
poslovanju.“ 

 
Budući se za raspravu nije više nitko javio Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 

Izvješće na glasovanje. 
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Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 14 „za“, nitko „protiv“, bez 
„suzdržanih“ od glasovanja na temelju članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška 
(„Novogradiški glasnik“ broj 7/22. – pročišćeni tekst) donijelo je   
 

Z A K LJ U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju  

Gradske knjižnice Nova Gradiška za 2023.  
 

KLASA: 402-03/24-03/01 
URBROJ: 2178-15-01-24-04 
 

(Izvješće je prilog Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
  
DINKA MATIJEVIĆ: „Čestitam i Vama Ravnateljice iako se Izvješće tiče i bivše 

ravnateljice, preseljenjem u nove prostore nadamo se da će sve biti u redu.“ 
 

c) Gradskog muzeja Nova Gradiška 

 

Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
SARA ŠEFER u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste grupe birača nositelja Vinka 

Grgića: „Klub vijećnika je razmotrio Izvješće o radu i financijskom poslovanju za 2023. 
godinu Gradskog muzeja Nova Gradiška i biti će za.“ 

 
MARIJA MIHALJEVIĆ u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: 

„Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice razmotrio je Izvješće o radu i financijskom 
poslovanju i evo kao što je mnogima ove struke poznato djeluje sukladno muzejskim 
zakonima vezano uz nabavku muzejske građe gdje nema u Proračunu uopće dovoljno 
sredstava, a radi se pripreme za stalni postav za otkup građe nego nešto sitno pa o tome se 
mora pregovarati, provodi brojna istraživanja, stručno znanstvenu obradu i tako dalje. Rad je 
prikazan kroz sve odjele i vidljivo je da je mnogo aktivnosti, da prepoznatljiv je i u gradu i u 
svakom pogledu radi u suglasju s zakonima na način da radi na tumačenju javnosti i struci 
značaja Muzeja i materijalnog i nematerijalnog nasljeđa na prostoru Nove Gradiške i okolice, 
a u financijskom pogledu sve je prikazano po izvorima financiranja, poslovalo se u skladu s 
planiranim sredstvima pa evo ja svojem kolegi i svima svojima, svom timu također čestitam 
jer se konstantno nastoji prijavama na različite natječaje onu zgradu koju posjedujemo 
konstantno nešto sredstvima Ministarstvima kulture uređujemo, dorađujemo, ali se toplo 
preporučujemo da bi ovaj Grad u konačnici imao i stalni postav i da bi imao prostore za 
depoe, pohranu. Svi oko nas su uvelike odmakli, ja se preporučujem a ovo Izvješće o radu i 
financijskom poslovanju prihvaćamo.“ 

 
IVAN ADŽIĆ: „Muzej, znamo da Muzej ima svoje financiranje. Jedan od načina 

financiranja je znači za obnovu objekata ili starih elemenata ili spomenika ili knjige ili već 
materijalnih nekih dobara pa sam tu htio spomenuti jedno djelo koje je rad Antuna 
Augustinčića. Radi se o spomeniku NOB-a koji je narod sam sebi napravio nakon svjetskog 
rata 1975. godine, stavljen je na mjesto današnjeg parka, spomenik je nasilno srušen. Muzej 
kao takav ima financijska sredstva i ako djelo ima svoj odljev i ako Muzej ima svoja 
financijska sredstva ili projekt za to, volio bih da Grad bude pokrovitelj tome da se taj 
spomenik obnovi. Ako djelo Augusta Augustinčića, djelo znači hrvatskog kipara stoji  ispred 
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zgrade Ujedinjenih naroda u New Yorku, ono može stajati i u Slavoniji, u Novoj Gradiški. 
Ovo djelo je bilo u parku pa molim Grad da se o tome očituje i Muzej isto tako.“ 

 
MIROSLAV PIŠONIĆ nakon što je pozdravio nazočne: „Pokušati ću odgovoriti na 

postavljeno pitanje, u principu je to čini mi se više sugestija nego pitanje. 
Što se tiče samog spomenika, on nije u vlasništvu Gradskog muzeja Nova Gradiška 

nikada bio, on je znači javna skulptura grada Nova Gradiška. Što se tiče same inicijative 
obnove, Muzej kao ustanova može stati iza te inicijative s time da za samu obnovu mi 
nemamo u fondu sredstava kako je sada maloprije rečeno znači za obnovu tog spomenika. 
Spomenik je uništen u ratu, ali ono što bi trebalo, znači ako se i potiče sama ta inicijativa, 
komunicirati s Galerijom Antuna Augustinčića u Klanjcu ili u Gliptoteci u Zagrebu s obzirom 
da oni imaju velike zbirke umjetnina koje su napravljene znači u gipsu i na osnovu toga znači 
sadrenog odljeva se može zatražiti sama daljnja obrada odnosno inicirati i odljev u bronci što 
je prvotno i sam spomenik ovdje bio postavljen. Znači Muzej nema u principu ništa protiv 
inicijative ukoliko ona dolazi od strane i Grada i nekih drugih možda nadležnih ustanova ili 
struktura tako da naša dobra volja je tu i možemo surađivati da se to nešto konkretizira kada 
za to dođe vrijeme. Evo, nemamo ništa, kažem, protiv.“ 

 
Budući se za raspravu nije više nitko javio Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 

Izvješće na glasovanje. 
 

Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 14 „za“, nitko „protiv“, bez 
„suzdržanih“ od glasovanja na temelju članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška 
(„Novogradiški glasnik“ broj 7/22. – pročišćeni tekst) donijelo je   
 

Z A K LJ U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju  

Gradskog muzeja Nova Gradiška za 2023.  
 

KLASA: 402-03/24-02/01 
URBROJ: 2178-15-01-24-04 
 

(Izvješće je prilog Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
     

 DINKA MATIJEVIĆ: „Ravnatelju i Vama čestitam na radu i svim Vašim 

djelatnicima.“ 

 

 

d) Turističke zajednice Grada Nove Gradiške 

 

Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
SARA ŠEFER u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste grupe birača nositelja Vinka 

Grgića: „Klub vijećnika Nezavisne liste promotrilo je Izvješće o radu i financijskom 
poslovanju za 2023. godine Turističke zajednice Grada Nove Gradiške i prihvatiti će ga.“ 

 
TOMISLAV BEĆIREVIĆ u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske 

zajednice: „Poštovana Predsjednice, Klub Hrvatske demokratske zajednice također je 
razmotrio ovo Vaše Izvješće, mi ćemo biti za. 
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Ima možda samo malo par pitanja, volim vrlo često kritizirati pa uspoređivati 
nešto s nekim drugim, međutim nije mi strana ni pohvala kada malo pogledamo ono sve što 
radi Turistička zajednica Nove Gradiške sa Slavonskim Brodom koji je veći grad i Požegom 
također, možemo reći da ste doista vidljiviji, da je više događaja, da je više svega i to je zaista 
za pohvaliti. 

Što se tiče Novogradiškog glazbenog ljeta ono je globalna manifestacija, ono 
jednom što smo bili rekli da Grad značajna sredstva odvaja, a odgovorili ste da svake godine, 
odnosno Gradonačelnik je odgovorio, da svake godine ideja da se to hajdemo reći s nekim 
našim novcima digne na neku razinu, a da to prepoznaju sponzori i da povećavaju, evo mi 
sada znamo da to tako doista i je, da iz godine u godinu se trudite vi koji ste tamo da sve više 
novaca ide od zakupnina od sponzora i tako. Nadamo se da je to tako. Također imate 
manifestacije Advent. 

Imam jedno pitanje. Ove kućice koje se koriste ovdje u gradu za „Volim ljeto i 
kulturu“ ili kako se već zove i Advent pa da li ide nekakav zakup ili je to ovako dano tim 
ljudima?“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ: „Ne, ide Javni poziv i licitacija.“ 
 
TOMISLAV BEĆIREVIĆ: „A, ide Javni poziv, ok, to je to.“ 
 

Budući se za raspravu nije više nitko javio Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 
Izvješće na glasovanje. 
 

Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 12 „za“, nitko „protiv“, 2 
„suzdržana“ od glasovanja na temelju članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška 
(„Novogradiški glasnik“ broj 7/22. – pročišćeni tekst) donijelo je   
 

Z A K LJ U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju  

Turističke zajednice Nova Gradiška za 2023.  
 

KLASA: 402-03/24-06/03 
URBROJ: 2178-15-01-24-04 
 

(Izvješće je prilog Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 

 

e) Javne vatrogasne postrojbe Nova Gradiška 

 

Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
ZORAN GAZIBARIĆ u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste grupe birača nositelja 

Vinka Grgića: „Klub vijećnika Nezavisne liste Vinka Grgića razmotrio je dostavljeno Izvješće 
o radu i financijskom poslovanju Javne vatrogasne postrojbe Nova Gradiška za 2023. godinu i 
kao takve ćemo ih i prihvatiti.“  

 
TOMISLAV BEĆIREVIĆ u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: 

„Klub Hrvatske demokratske zajednice također je razmotrio i prihvatiti će Izvješće.“ 
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Budući se za raspravu nije više nitko javio Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 
Izvješće na glasovanje. 
 

Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 12 „za“, nitko „protiv“, bez 
„suzdržanih“ od glasovanja na temelju članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška 
(„Novogradiški glasnik“ broj 7/22. – pročišćeni tekst) donijelo je   
 

Z A K LJ U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju  

Javne vatrogasne postrojbe za 2023.  
 

KLASA: 250-03/24-01/01 
URBROJ: 2178-15-01-24-04 
 

  (Izvješće je prilog Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 
DINKA MATIJEVIĆ: „Ovdje je predstavnica Javne vatrogasne postrojbe, čestitam 

na Vašem uspješnom radu.“ 
 
 

f) Vatrogasne zajednice Grada Nove Gradiške 

 

Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
ZORAN GAZIBARIĆ u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste grupe birača nositelja 

Vinka Grgića: „Klub vijećnika Nezavisne liste Vinka Grgića također razmotrio je ova 
dostavljena Izvješća o radu i financijskom poslovanju Vatrogasne zajednice Grada Nove 
Gradiške za 2023. godinu, te ćemo ih takve i prihvatiti.“ 

 
TOMISLAV BEĆIREVIĆ u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: 

„Mi smo također ovo razmotrili i također ćemo prihvatiti.“ 
 
Budući se za raspravu nije više nitko javio Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 

Izvješće na glasovanje. 
 

Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 14 „za“, nitko „protiv“, bez 
„suzdržanih“ od glasovanja na temelju članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška 
(„Novogradiški glasnik“ broj 7/22. – pročišćeni tekst) donijelo je   
 

Z A K LJ U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju  

Vatrogasne zajednice Grada Nove Gradiške za 2023.  
 
 

KLASA: 402-03/24-05/01 
URBROJ: 2178-15-01-24-04 
 

(Izvješće je prilog Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 

 DINKA MATIJEVIĆ: „Čestitam gospodine Gazibariću na uspješnom radu.“ 
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g) Zajednice tehničke kulture Grada Nove Gradiške 

 

Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
MATEJ ZBORIL u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste grupe birača nositelja Vinka 

Grgića: „Klub vijećnika Nezavisne liste razmotrio je Izvješće o radu i financijskom 
poslovanju Zajednice tehničke kulture za 2023. godinu te će biti za.“ 

 
MARIJA MIHALJEVIĆ u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: 

„Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice je razmotrio Izvješće o radu i financijskom 
poslovanju Zajednice tehničke kulture i dakako da najveći dio Izvješća se odnosi o Klubu 
Oldtimer i Muzeju u osnivanju, Muzeju prometa i tehnike, pa evo, doista je skupljena vrijedna 
građa iz različitih područja. Imamo 13 tamo navedenih zbirki i tako dalje i sve srodne udruge 
koji djeluju vrlo su angažirane iako one djeluju s mnogo manjim sredstvima, ali sve su za 
pohvalu, a u jednome dijelu se navodi i novi Hrvatski poljoprivredni muzej. Ideja je doista 
dobra međutim o svemu tome treba više promišljanja i neki gradovi koji imaju veći i jači, 
imaju pet, šest muzeja i svi slove pod jednim nazivom Dubrovački muzej i tako dalje, pa tako 
na tome tragu treba nastojati u Gradiški vidjeti što se može iz realizirati, a u ovom kontekstu 
kolegi Kneževiću i Zajednici tehničke kulture čestitam na radu jer rade doista sa smanjenim 
sredstvima i u uvjetima. Najviše su angažirani vlastitim sredstvima i sponzorstvima i želim im 
dalje uspjeh i suradnju sa svima, a ne moram govoriti da su prepoznati daleko od Gradiške pa 
i šire izvan Hrvatske.“ 

 
Budući se za raspravu nije više nitko javio Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 

Izvješće na glasovanje. 
 

Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 14 „za“, nitko „protiv“, bez 
„suzdržanih“ od glasovanja na temelju članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška 
(„Novogradiški glasnik“ broj 7/22. – pročišćeni tekst) donijelo je   
 

Z A K LJ U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju 

Zajednice tehničke kulture Nova Gradiška za 2023.  
 

KLASA: 402-03/24-06/02 
URBROJ: 2178-15-01-24-04 
 

(Izvješće je prilog Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 
DINKA MATIJEVIĆ: „Predsjedniče, čestitam na Vašem radu, neka Vam se ispune i 

iduće želje što ste za planirali.“ 
 

h) Gradskog društva Crvenog križa Nova Gradiška 
 

Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
MATEJ ZBORIL u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste grupe birača nositelja Vinka 

Grgića: „Klub nezavisnih vijećnika razmotrio je Izvješće o radu i utrošenim financijskim 
sredstvima Gradskog društva Crvenog križa Nova Gradiška, pohvaljujemo sve socijalne 
programe, rad s mladeži, te rad Odbora Gradskog društva i podržati ćemo ovo Izvješće.“ 
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MARIJA MIHALJEVIĆ u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: 

„Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice razmotrio je ovo Izvješće o radu i 
financijskom poslovanju Gradskog društva Crvenog križa Nova Gradiška. Doista svake 
godine se vide veliki pomaci, naoko mali ali veliki pomaci u svim segmentima u kojima rade 
kao što je maloprije kolega naveo za pohvaliti je rad s mladima, uključivanje edukacije u 
školama, zatim uključivanje programima u mjesecu borbe protiv ovisnosti, konstantno mali 
infrastrukturni zahvati, pa tko god prođe pokraj Crvenog križa mislim da vidi određene 
promjene, a tek ako se uđe unutra i vidim da se mnogo u zadnje vrijeme polaže u 
informativno promotivnim aktivnostima u pogledu obilježavanja važnih obljetnica jer se 
skuplja građa i arhiva o povijesnosti Crvenog križa Nova Gradiška. 

Stoga Ravnatelju i cijeloj njegovoj ekipi koja radi sve pohvale da nastave i dalje tako. 
Vjerujem da će svi sve više i više kada prepoznaju rad i pomagati u tome tako da Klub 
vijećnika Hrvatske demokratske zajednice prihvaća i čestita.“ 

 
LJILJANA PTAČNIK: „Ja bih se samo pridružila ovome što je kolegica Mihaljević 

prethodno rekla i ispred svih odgojno-obrazovnih ustanova jer ja sam ovdje, iskazala 
zahvalnost za svu suradnju koju nam Crveni križ ukazuje, dakle i za suradnju za svih ovih pet 
škola koja je izuzetno dobra i na izuzetnoj razini, hvala vam.“ 

 
Budući se za raspravu nije više nitko javio Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 

Izvješće na glasovanje. 
 

Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 14 „za“, nitko „protiv“, bez 
„suzdržanih“ od glasovanja na temelju članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška 
(„Novogradiški glasnik“ broj 7/22. – pročišćeni tekst) donijelo je   
 

Z A K LJ U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju 

Gradskog društva Crvenog križa Nova Gradiška za 2023.   
 

KLASA: 550-02/24-01/01 
URBROJ: 2178-15-01-24-04 
 

(Izvješće je prilog Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 

DINKA MATIJEVIĆ: „Ravnatelju čestitam na uspješnom radu.“ 
  
 

i) Saveza sportova Nova Gradiška 
 

Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
MATEJ ZBORIL u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste grupe birača nositelja Vinka 

Grgića: „Klub vijećnika Nezavisne liste razmotrio je Izvješće o radu i financijskom 
poslovanju Saveza sportova Nova Gradiška za 2023. godinu te će isti podržati.“  

 
TOMISLAV BEĆIREVIĆ u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: 

„Mi ćemo također podržati Izvješće Saveza sportova, međutim imamo jedno pitanje. Neće biti 
teško, obećavam. 



 

30 
 

U ovim materijalima piše da je 2021. onaj Sportski rekreacijski centar dat na 
upravljanje tvrtki AlfaLux ako se ne varam, moram reći da su me zimus, to sam možda htio 
pitati na nekim od gradskih vijeća na Aktualnom satu, nisam, evo puno ljudi me pitalo što se 
dešava, ima struje, nema struje, radi, ne radi, zatvoreno, otvoreno, u konačnici ako se ne 
varam nedavno je promijenjen i koncesionar, takve su priče, bilo bi lijepo da mi kao gradski 
vijećnici budemo informirani da znamo što je istina, a što nije, što je, kako je, kud je. Vidim 
da ima neka dugovanja ovdje, potraživanja 2.400,00 i nešto eura, da li je to potraživanje od 
njih ili nešto, čisto da budemo, da znamo ispravne informacije ako je moguće.“ 

 
MARKO ĆOSIĆ nakon što je pozdravio nazočne: „Evo, ukratko, da, bivši 

koncesionar je bio tvrka AlfaLux. Početkom ove godine raspisali smo novi natječaj, te je 
dobio Klarić Commerce ako se ne varam, a bilo je potrebno učiniti dodatna ulaganja što je 
napravljeno, dostaviti će nam dokaze i anulirati ćemo ovogodišnje potraživanje od strane njih. 
Ostalo je potraživanje od strane AlfaLux-a koje je obećano da će uskoro biti riješeno i evo to 
je to za sada.“    

  
Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 

Izvješće na glasovanje.  
 

Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške  glasovanjem 12 „za“, nitko „protiv“,  2 
„suzdržana“od glasovanja na temelju članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška („Novogradiški 
glasnik“, broj 7/22. – pročišćeni tekst) donijelo je 

 
Z A K LJ U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju  
Saveza sportova Nova Gradiška za 2023.  

   
 

KLASA: 620-01/24-01/01  
URBROJ: 2178-15-01-24-04 
 

(Izvješće je prilog Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 

DINKA MATIJEVIĆ: „Ja čestitam Predsjedniku i Zamjeniku i cijelom timu Saveza 
sportova Nova Gradiška.“ 
 
 
Točka 5. PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O 
KOMUNALNIM DJELATNOSTIMA NA PODRUČJU GRADA NOVE GRADIŠKE 
 
Točka 6. PRIJEDLOG ODLUKE O OBAVLJANJU DIMNJAČARSKIH POSLOVA 
NA PODRUČJU NOVE GRADIŠKE 
 
Točka 7. PRIJEDLOG ODLUKE O IMENOVANJU STRUČNOG POVJERENSTVA 
ZA KONCESIJU ZA OBAVLJANJE DIMNJAČARSKIH POSLOVA NA PODRUČJU 
GRADA NOVE GRADIŠKE  
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 Predsjednica Gradskog vijeća upitala je vijećnike jesu li suglasni da se rasprave po 
ovim točkama objedine, a da se o svakoj točki glasuje pojedinačno što su vijećnice i vijećnici 
prihvatili. 
 
 Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu po točkama 5., 6. i 7. Dnevnog reda. 

 
SANDRA PETROVIĆ ĐANIĆ u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste grupe birača 

nositelja Vinka Grgića: „Klub vijećnika Nezavisne liste razmotrio je Prijedlog odluke o 
izmjenama i dopunama Odluke o komunalnim djelatnostima na području grada Nove 
Gradiške kojim se Odluka o komunalnim djelatnostima na području grada Nove Gradiške 
mijenja u poglavlju 3. gdje se iz tog poglavlja briše obavljanje dimnjačarskih poslova i dodaje 
se poglavlje 4. obavljanje komunalnih djelatnosti na temelju Ugovora o koncesiji. 

Klub vijećnika Nezavisne liste prihvatiti će ovaj Prijedlog, dakle to je sada bila točka 
5. pa ću odmah i točke 6. i 7. koje su povezane, također i točku 6. i točku 7. Prijedlog odluke 
o obavljanju dimnjačarskih poslova na području grada Nova Gradiška, te Prijedlog odluke o 
imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesiju za obavljanje dimnjačarskih poslova na 
području grada Nova Gradiška razmotrio je Klub vijećnika Nezavisne liste, te će i točke 6. i 7. 
prihvatiti.“ 

 
DAVORIN SLIŠURIĆ nakon što je pozdravio nazočne u ime Kluba vijećnika 

Hrvatske demokratske zajednice: „Gospođo Predsjednice, Vi ste danas prekršili Poslovnik. U 
točki o usvajanju Izvješća o radu Turističke zajednice na pitanje vijećnika Bećirevića, Vi ste 
odgovorila kao vijećnica, a to ne možete po Poslovniku. Na isti način je pokušala i gospođa 
Mihaljević odgovoriti na pitanje koje je bilo vezano za Muzej i naravno nije dobila riječ jer po 
Poslovniku nije ni mogla odgovoriti kao vijećnica. 

Točka 5. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnim 
djelatnostima na području grada Nova Gradiška. Klub vijećnika Hrvatske demokratske 
zajednice je razmotrio ovu točku Dnevnog reda i materijale koji su u privitku pa nam je 
nejasno malo kada to kronološki poredamo, dakle direktor Tomislav Grašar je uputio dopis 
Gradonačelniku Grada Nova Gradiška s datumom 16. 12. 2024., a danas je 4. 6. 2024., dakle 
značajno unaprijed što je ovako vrlo, vrlo čudno, a urudžbirano je 26. 2., no dobro. Tko 
razumije shvatiti će. 

Dakle, Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice će prihvatiti ovaj Prijedlog 
odluke, smatramo da je korektno sačinjen, da jednostavno se pokazalo da postoje razlozi za 
ovakvu Odluku s obzirom da je i predstavnik Diming obrta izrazio svoje negodovanje, 
odnosno istakao da iz tehničko operativnih neusklađenosti jedne i druge strane raskida 
ugovor. Dakle, ista ta sintagma  tehničko operativne neusklađenosti je spominjana i kod 
direktora Eko konga i kod direktora obrta Diming, pa evo nas u Klubu vijećnika zanima što to 
znači tehničko operativne neusklađenosti? Sada kada smo dobili rafale onda su rečeni da još 
nisu operativno spremni. Nadam se da ovo ipak nije ta razina operativne nespremnosti 
dimnjačara pa bih volio da mi objasnite, odnosno Klubu vijećnika i svima nama što znači ta 
sintagma tehničko operativna neusklađenost pa ćemo se očitovati po toj točki.“ 

 
TOMISLAV GRAŠAR: „Što se tiče ovoga datuma, primijetili ste da je 16. 2. datum 

od gospodina Bakovića, ovamo je ostao 16. 12., tip feler umjesto 1 znači to je jasno. 
Što se tiče ovog drugog dijela Vašeg pitanja, znači u 9. mjesecu, 29. 9. 2020. godine 

sklopljen je ugovor o poslovno tehničkoj suradnji gdje tvrtka Diming treba na naš račun za 
dimnjačarske usluge, znači kada se nas pozove, oni nama trebaju ispostaviti račun, onda mi 
moramo njima za 10 posto provizije. Međutim kako nama ta firma Diming više nije mogla 
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odrađivati to, nije nam ispostavila račune, nismo ni mi njima mogli ispostaviti. Jednostavno, 
to je razlog zbog čega je taj termin korišten.“ 

 
DAVORIN SLIŠURIĆ: „Zahvaljujem mu se ja u ime Kluba na pojašnjenju, malo je 

nemušto, ali dobro. Biti ćemo za. 
Točka 6. Prijedlog odluke o obavljanju dimnjačarskih poslova na području grada Nova 

Gradiška. Mi smo razmotrili i ovu točku Dnevnog reda i samo nas zanima da li će provođenje 
koncesije imati za posljedicu, ne daj Bože, povećanje cijene dimnjačarskih usluga za naše 
sugrađane, odnosno za sve nas ili će ono ostati na razini koja je bila do sada? To bi bilo naše 
pitanje u ime Kluba pa ćemo se očitovati.“ 

 
TOMISLAV SIGURNJAK: „Ovom Odlukom o dimnjačarskoj službi mi ne 

utvrđujemo cijenu kao što ni dosada cijena nije bila određena Odlukom. Znači, cijena se 
tržišno kreirala i sve će ovisiti o onome tko dobije taj posao da obavlja putem koncesije.“ 

 
DAVORIN SLIŠURIĆ: „Znači, postoj mogućnost da se javi isti.“ 
 
TOMISLAV SIGURNJAK: „Postoji mogućnost da se javi isti, postoji i mogućnost 

da cijena i pojeftini mada je vrlo mala.“ 
 
DAVORIN SLIŠURIĆ: „Dakle, točku 6. ćemo također prihvatiti. 
Točka 7. Prijedlog odluke o imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesiju za 

obavljanje dimnjačarskih poslova na području grada Nova Gradiška. Tu točku smo razmotrili 
također. Vidim da ste išli na maksimalni broj članova Povjerenstva, sedam, pa ne znam, 
nismo baš sigurni da je to toliko složen postupak da morate imati sedam članova Povjerenstva 
za koncesiju, malo mi je to nešto preveliki broj, ako vi smatrate da je to tako dobro mi 
nemamo ništa protiv, bitno da nije osam jer bitno bi bilo preko onog broja koji je moguć po 
ovoj Odluci.“ 

 
IVAN ADŽIĆ: „Pitanje 5., 6., 7., znači radi se o dimnjačarskim poslovima. 

Dimnjačar, pitanje znači, koliko dimnjačara imamo u Novoj Gradiški, naravno riječ je o 
deficitarnim zanimanjima, to je dobar prijedlog za Grad da se malo okrene ka tim 
zanimanjima. Još se sjećam od gospodina bivšeg gradonačelnika Vukovića, meni se čini da 
smo mi baš financirali usavršavanje ovog gospodina koji nudi ovu uslugu u ovom poslu tako 
da ako je takvo stanje, naravno bilo bi lijepo da ima više dimnjačara samo sam htio reći.“ 

 
Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 

prijedloge na glasovanje.  
 

Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške  glasovanjem 14 „za“, nitko „protiv“,  bez 
„suzdržanih“od glasovanja na temelju 22., 24., 26., 34., 44. i 48. Zakona o komunalnom 
gospodarstvu („Narodne novine“ broj 68/18., 110/18. i 32/20.) i  članka 34. stavak 1. alineja 
2. Statuta Grada Nova Gradiška („Novogradiški glasnik“, broj 7/22. – pročišćeni tekst) 
donijelo je 

 
O D L U K U 

o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnim djelatnostima  
na području grada Nove Gradiške  
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KLASA: 363-02/24-01/03 
URBROJ: 2178-15-01-24-05 
 

(Odluka je prilog Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 
 
Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške  glasovanjem 14 „za“, nitko „protiv“,  bez 

„suzdržanih“od glasovanja na temelju članka 24. i 44. stavka 2. Zakona o komunalnom 
gospodarstvu („Narodne novine“ broj 68/18. i 32/20.), članka 34. stavak 1. alineja 2. Statuta 
Grada Nova Gradiška („Novogradiški glasnik“, broj 7/22. – pročišćeni tekst) donijelo je 

 
O D L U K U 

o obavljanju dimnjačarskih poslova na području grada Nove Gradiške  
   

 
KLASA: 363-02/24-01/07 
URBROJ: 2178-15-01-24-05 
 

(Odluka je prilog Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 
 
Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške  glasovanjem 14 „za“, nitko „protiv“,  bez 

„suzdržanih“od glasovanja na temelju članka 16., stavka 1. Zakona o koncesijama („Narodne 

novine“ broj 69/17., 107/20.) i  članka 45. Zakona o komunalnom gospodarstvu („Narodne 

novine“, broj 68/18, 110/18. i 32/20.) i članka 34. stavak 1. alineja 2.  Statuta Grada Nova 

Gradiška („Novogradiški glasnik“, broj 7/22. – pročišćeni tekst) donijelo je 

 
O D L U K U 

o imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesiju za obavljanje dimnjačarskih 
poslova na području grada Nove Gradiške  

   
 

KLASA: 363-02/24-01/08 
URBROJ: 2178-15-01-24-05 
 

(Odluka je prilog Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 
 
 

Točka 8. PRIJEDLOG ODLUKE O ODREĐIVANJU NAGRADE ZA RAD 
ČLANOVIMA VIJEĆA SRPSKE NACIONALNE MANJINE U GRADU NOVA 
GRADIŠKA 
 
 Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
 ZORAN GAZIBARIĆ u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste grupe birača nositelja 
Vinka Grgića: „Klub vijećnika Nezavisne liste Vinka Grgića razmotrio je ovu Odluku o 
određivanju nagrade za rad Vijeća srpske nacionalne manjine u gradu Nova Gradiška, te ćemo 
tu Odluku i prihvatiti.“ 
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 DAVORIN SLIŠURIĆ u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: „Mi 
na Klubu Hrvatske demokratske zajednice smo razmotrili ovu točku Dnevnog reda i da moja 
daljnja rasprava ne bi imala neke neželjene konotacije ja ću odmah reći da će Klub vijećnika 
Hrvatske demokratske zajednice biti za ovu točku, a sada bih nešto rekao s obzirom na 
zaključke Kluba koji neće i utjecati na naše glasovanje. 

Možda će ova moja rasprava ili neko pitanje ako ga bude biti samo isključivo iz 
razloga što malo znamo o radu Vijeća srpske nacionalne manjine u gradu Nova Gradiška, pa 
će možda iz toga proizaći neko pitanje, a možda i neće. 

Naime, čitajući Odluku o određivanju nagrade za rad vijećnika srpske nacionalne 
manjine u Gradu Nova Gradiška, u članku 1. piše „ovom Odlukom određuje se pravo na 
nagradu za rad predsjedniku“ i tako dalje. Ovo nije konstitutivna odluka, ovo je deklarativna 
odluka, znači pravo na nagradu predsjednik Vijeća srpske nacionalne manjine i tako dalje 
imaju sukladno Pravilniku o naknadi troškova i nagradi za rad članova Vijeća i 
predstavnicima nacionalnih manjina. 

Nadalje, ova Odluka spominje samo nagrade, ne spominje naknadu troškova. Čitajući 
članak 2. Pravilnika koje je donio ministar Pravosuđa i uprave stoji da naknadu troškova u 
smislu ovoga Pravilnika podrazumijeva pravo na naknadu troškova javnoga prijevoza i pravo 
na dnevnice u visini propisanoj odlukom Vlade Republike Hrvatske, isto tako za putovanje u 
zemlji i inozemstvu, o visini naknade za terenski dodatak i za korištenje osobnog automobila 
u službene svrhe, te o visini naknade za odvojeni život od obitelji. 

Evo, nas čisto iz pragmatičkih razloga zanima na koji način to Vijeće zapravo 
funkcionira i kakva su ta moguća putovanja, odvojenost od obitelji, zbog plaćanja naknada i 
tako dalje i tko te naknade troškova snosi? Očito da Grad ne jer Grad snosi samo nagrade za 
rad. To je naše pitanje, kažem naprosto iz nepoznavanja ovoga funkcioniranja Vijeća srpske 
nacionalne manjine u Gradu Nova Gradiška. Samo bi molili taj odgovor ako može i to bi bilo 
to.“ 

 
ZLATKO ZEBIĆ: „Svih dosadašnjih godina, prijašnjih, Vijeće je imalo naknadu za 

svoj rad, naknadu, znači u iznosu ja mislim da je bilo 10.000,00 kuna iz kojih su oni 
podmirivali sve te svoje troškove koji jesu. Ovom Odlukom se to ništa ne mijenja, znači njima 
ostaje naknada za rad od svojih 10.000,00 kuna, 1.500,00 eura samo se uvodi dodatni trošak, a 
to je naknada u iznosu od 150,00 eura mjesečno za članove Vijeća. Znači, mi plaćamo ovih 
150,00 eura mjesečno za članove Vijeća plus onih 1.500,00 eura koji ostaje, iz kojih oni 
financiraju ostale troškove svoga rada. Ovih 150,00 eura je neto, računalo se 15 članova 
Vijeća po 10,00 eura mjesečno, to je 150,00 eura, da li će oni zadržati taj omjer desetero ili će 
napraviti neku drugačiju podjelu, to je njihova odluka, a ostali troškovi se onda raspoređuju 
na drugi način.“ 

 
DAVORIN SLIŠURIĆ: „Samo da razjasnimo jednu stvar, tko plaća naknadu 

troškova?“ 
 
ZLATKO ZEBIĆ: „I jedno i drugo plaća Grad i ovu nagradu i njima osigurava 

sredstva za rad. Da li oni ta sredstva za rad troše za ovo, ono, to je na njima. Mi njima ne 
plaćamo posebno naknadu, putne troškove i ovo. Mi njima dajemo naknadu za njihov rad, 
troškove rada.“ 

 
DAVORIN SLIŠURIĆ: „Naknada za rad ne piše ni u jednom pravilniku.“ 
 
ZLATKO ZEBIĆ: „Ovo je nagrada, ovo je mjesečna nagrada.“ 



 

35 
 

 
DAVORIN SLIŠURIĆ: „Govorimo o nagradi, ako govorimo o nagradi nije naknada 

za rad. Zna se kako se nagrađuje.“ 
 
ZLATKO ZEBIĆ: „Dobro, osigurana sredstva za normalnu funkcioniranje rada 

Vijeća.“ 
 
DAVORIN SLIŠURIĆ: „Nije to ni nagrada, nagrada je nešto što se dobije više od 

onoga za redovan rad, to je nagrada što ja mislim da je nagrada. 
Druga stvar, naknadu troškova, to je vjerojatno neka proračunska stavka u Proračunu, 

Grad Nova Gradiška odnosno gradonačelnik kontrolira svaki izdatak i svaki prihod, prema 
tome i ovaj. Ja se ne slažem s time da je to njihova stvar, to je naša stvar, mi dižemo ruku za 
Proračun. Kako će oni rasporediti, to ne ovisi o njima, to ovisi o nama jer mi možemo dati 
manje od 150,00 eura, je li možemo?“ 

 
ZLATKO ZEBIĆ: „Možemo.“ 
 
DAVORIN SLIŠURIĆ: „Naravno. Prema tome, o tome se treba povesti malo dublja 

rasprava, ovo sada ovako neka ide kako ide ali na sve gradonačelnik ili njegov zamjenik može 
staviti veto ako smatra da to nije dobro. Ako smatra da je dobro svaka čast, ali provjeru 
računa, provjeru troška za svakog proračunskog korisnika ima gradonačelnik, nema kako se 
oni dogovore, nitko se ne može dogovoriti bez gradonačelnika i bez Proračuna.“ 

 
ZLATKO ZEBIĆ: „Po meni je jasna stvar, dvije stvari miješamo, jedno su osigurana 

sredstva za normalan rad i funkcioniranje Vijeća, a jedno je po ovom Pravilniku, ovom 
Odlukom nagrade za rad. Ovo je nagrada za njihov rad, neovisno o onim sredstvima za 
normalan rad i funkcioniranje.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ: „Što piše i u Pravilniku koje donosi Ministarstvo, isto kaže 

nagrada predsjednicima, posebno su troškovi koji oni imaju.“ 
 
 
Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 

Prijedlog na glasovanje.  
 

Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške  glasovanjem 14 „za“, nitko „protiv“,  bez 
„suzdržanih“od glasovanja na temelju članka 28. stavka 1. Ustavnog zakona o pravima 
nacionalnih manjina („Narodne novine“ broj 155/02., 47/10., 80/10. i 93/11.), članka 4. 
Pravilnika o naknadi troškova i nagradi za rad članovima vijeća i predstavnicima nacionalnih 
manjina („Narodne novine“ broj 8/24.) i članka 34. stavka 1. Podstavka 2. Statuta Grada Nova 
Gradiška („Novogradiški glasnik“, broj 7/22. – pročišćeni tekst) donijelo je 

 
 
 

O D L U K U 
o određivanju nagrade za rad članovima Vijeća srpske nacionalne manjine 

 u gradu Nova Gradiška  
   

 
KLASA: 016-01/24-01/01 
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URBROJ: 2178-15-01-24-01 
 

(Odluka je prilog Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 
 
 

Točka 9. PRIJEDLOG ODLUKE O PRODAJI DIJELA k.č.br. 3820/3 k.o. NOVA 
GRADIŠKA 
 
 Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
 DAVORIN SLIŠURIĆ u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: 
„Razmotrili smo mi ovu točku Dnevnog reda, naravno biti ćemo za, međutim nas 
impresionira suradnja županijske izvršne vlasti i gradske. 
Dakle, temeljem usmenog zahtjeva pročelnice, pazite, usmenog zahtjeva pročelnice Upravnog 
odjela za obrazovanje, sport i kulturu Brodsko posavske županije, gospođe te i te, a i zbog 
žurnosti izrade i tako dalje, Grad Nova Gradiška je učinio ono što je učinio što ovdje piše. 
Obično to ide temeljem pisanog zahtjeva pa makar on bio antidatirani, ipak je nešto bolje, a 
usmenog zahtjeva ovako, to mi djeluje poluprivatno. 
 Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice kao što rekoh biti će za ovu točku 
Dnevnog reda. Ja sam pročitao Predugovor o prodaji nekretnina. Predugovor je korektan 
jedino nisam naišao na dio koji se odnosi, a trebao bi negdje biti, najvjerojatnije ili je to bitan 
sastojak ugovora u kojem će roku Županija platiti iznos. Ja to nisam našao. Kada je 
zaključivanje kupo-prodajnog ugovora jednokratnom isplate ukupne cijene, prodavatelj je 
dužan dozvoliti su uknjižbu, dozvoliti kupcu su uknjižbu i tako dalje, ali nema u kojem je 
roku Županija dužna platiti. Je li će to biti isto temeljem usmenog ili nešto pisano?“ 
 
 DINKA MATIJEVIĆ: „Ovo je predugovor.“ 
 
 DAVORIN SLIŠURIĆ: „Pa to je predugovor, predugovor sačinjava bitne sastojke 
ugovora, gospođo Predsjednice Gradskoga vijeća. 
 Ovo drugo je sve u redu i evo gotovo sam sam pitao i sam odgovorio.“ 
 
 MATEJ ZBORIL u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste grupe birača nositelja Vinka 
Grgića: „Klub vijećnika Nezavisne liste Vinka Grgića razmotrio je Prijedlog odluke o prodaji 
dijela k. č. br. 3812/3, te će ga prihvatiti.“ 
 
 DINKA MATIJEVIĆ: „Prije nego što odglasamo Odluku, Pročelniče molim Vas u 
Ugovor stavite rok do kada Županija mora isplatiti ovih 92.533,72 eura. Neka bude sastavni 
dio Ugovora. 
 
 Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 
Prijedlog na glasovanje.  
 

Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške  glasovanjem 14 „za“, nitko „protiv“,  bez 
„suzdržanih“od glasovanja na temelju članka 34. stavak 1. alineja 13. Statuta Grada Nova 
Gradiška („Novogradiški glasnik“, broj 7/22.) donijelo je 
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O D L U K U 
o prodaji dijela k.č. br. 3820/3 k.o. Nova Gradiška 

 
KLASA: 944-01/24-01/02 
URBROJ: 2178-15-01-23-03 
 

(Odluka je prilog Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 
 
Točka 10. PRIJEDLOG RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU ČLANICE ODBORA ZA 
IZBOR I IMENOVANJA NOVE ČLANICE 
 
 U ime predlagatelja uvodno pojašnjenje podnio je Marijan Radić, predsjednik Odbora 
za izbor i imenovanja.   
 Predsjednica Gradskog vijeća stavila je Prijedlog na glasovanje. 
 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške  glasovanjem 14 „za“, nitko „protiv“,  bez 
„suzdržanih“od glasovanja na temelju članka 34. 1. podstavak 8. Statuta Grada Nova 
Gradiška („Novogradiški glasnik“, broj 7/22. – pročišćeni tekst) donijelo je 

 
R J E Š E NJ E 

o razrješenju članice Odbora za izbor i imenovanja  
Gradskog vijeća Grada Nove Gradiške i imenovanju nove članice 

 
KLASA: 021-05/24-02/01  
URBROJ: 2178-15-01-24-03 
 

(Rješenje  je prilog Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 
  

Predsjednica Gradskog vijeća je zaključila rad 21. sjednice Gradskog vijeća Grada 
Nove Gradiške u 12,55 sati. 

 
 
VODITELJ ZAPISNIKA             PREDSJEDNICA 
             GRADSKOG VIJEĆA 
Nela Bednarik            Dinka Matijević, mag.oec. 

 
 
 
KLASA: 029-02/24-01/01 
URBROJ: 2178-15-01/24-2 
 

    

   
 
 
 
 


